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1  ΧΑΜΟΓΕΛΟ ΤΟΥ ΠΑΙΔΙΟΥ Ενα αεροπλάνο για
συγκέντρωση πόρων

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-09-2019

Επιφάνεια: 77.95 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΧΑΜΟΓΕΛΟ ΤΟΥ ΠΑΙΔΙΟΥ

Ενα αεροπλάνο για 
συγκέντρωση πόρων
Να τραβήξουν ένα αεροπλάνο Bo
eing 737-400 για 20 μέτρα επιχεί
ρησαν, για τέταρτη συνεχή χρονιά, 
εκατοντάδες άτομα, με στόχο τη 
συγκέντρωση πόρων για τις δρά
σεις του Χαμόγελου του Παιδιού. Ο 
λόγος για την εκδήλωση «Plane 
Pull», που διοργανώνειαι από το 
Χαμόγελο σε συνεργασία με τον 
Διεθνή Αερολιμένα Αθηνών «Ελευ
θέριος Βενιζέλος», στις εγκαταστά
σεις του αεροδρομίου. Στην εκδή
λωση συμμετείχαν 14 ομάδες εργα
ζομένων σε ιδιωτικές εταιρείες και 
φορείς, με στόχο να συγκεντρώ
σουν πόρους για τα προγράμματα 
του Χαμόγελου στον τομέα της 
Υγείας, όπως για τις κινητές ιατρι
κές μονάδες εντατικής θεραπείας 
για νεογνά και παιδιά, τις τρεις κι
νητές μονάδες προληπτικής ιατρι
κής, ιη στήριξη των νοσηλευόμε
νων παιδιών σε Αθήνα, Θεσσαλονί
κη και Πάτρα, ιην παιδιατρική κατ’ 
οίκον νοσηλεία και ιη φιλοξενία οι
κογενειών με παιδιά που έχουν 
προβλήματα υγείας.
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1  Ερχονται αλλαγές σε ΤΟΜΥ και «οικογενειακό
γιατρό»

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-09-2019

Επιφάνεια: 342.66 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΟ Μ Y./V.
Λ Λ ΤΟΠΙΚΗ ΜΟΝΑΔΑ ΥΓΕΙΑΣ

Ερχονται αλλαγές σε ΤΟΜΥ 
και «οικογενειακό γιατρό»
ΤΟ ΥΠ. ΥΓΕΙΑΣ ΣΧΕΔΙΑΖΕΙ ΠΑΡΕΜΒΑΣΕΙΣ 
ΓΙΑ ΤΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ ΤΟΥ ΣΥΣΤΗΜΑΤΟΣ

Αδδαγές έρχονται στον τρόπο ΠειτουργίαΒ των το
πικών μονάδων υγείας (ΤΟΜΥ), τη μεταρρύθμιση 
για την ενίσχυση ms πρωτοβάθμιας φροντίδας που 
ξεκίνησε η προηγούμενη ηγεσία του Υπουργείου 
Υγείαs (Α. Ξανθός και Π. ΠοΑάκηε), αλλά άφησε στη 
μέση. Σύμφωνα με στοιχεία που έδωσε ο υπουργός 
Υγείας Βασίλης Κικίλιας σε συνέντευξη Τύπου, 127 
τοπικές μονάδες υγείας βρίσκονται σε λειτουργία 
από τον στόχο των 239 (ποσοστό υλοποίησης 53%). 
Παράδδηδα, έγιναν μόδις 340 προσδήψεις ιατρών, 
που αποτεδούν τον βασικό άξονα δειτουργίαε των 
μονάδων, από τον σχεδίασμά των 1.195 (ποσοστό 
28,5%).
Os εκ τούτου, και δόγω όχι μόνο της υστέρησης στον 
αριθμό των τοπικών μονάδων, αδδά και εξαιτίας ms 
υποστεδέχωσής τους, υποδογίζεται πως 370 χιδιάδες 
είναι οι ωφεδούμενοι ποδίτες από τη μεταρρύθμιση, 
από υποδογιζόμενο αριθμό 703 χιδιάδων (52%). 
Την ίδια ώρα, παρατηρούνται μεγάδες αποκδίσεις 
ανά γεωγραφική περιφέρεια και σημαντική διασπορά 
του δικτύου των ΤΟΜΥ, με συνέπεια εκεί όπου πραγ
ματικά υπάρχει ανάγκη, δηδαδή στις απομακρυσμέ
νες περιοχές, να μην υπάρχει προσφορά, ενώ δεν 
δόθηκε προτεραιότητα σε περιοχές που θα ωφε- 
δούνταν περισσότερο (στις νησιωτικές).
Ενδεικτικά, στα νησιά των Κυκδάδων και των Δω
δεκανήσων αναπτύχθηκε το 21 % των μονάδων, στα 
νησιά του Ιονίου το 39%, στην Αττική δειτούργησε 
το 54% και στην Κρήτη το 66%. «Είναι σαφής η υπο- 
απασχόδηση και η δειτουργική αδυναμία των ΤΟ- 
ΜΥ, καθώς σύμφωνα με τον αριθμό των ιατρών που 
προσδήφθηκαν, θα έπρεπε να έχει εξυπηρετηθεί δι- 
πδάσιος αριθμός ποδιτών από τον σημερινό απο- 
δογισμό» τόνισε ο υπουργός Υγείας.
Με το μοντέδο των ΤΟΜΥ και του οικογενειακού

γιατρού να έχει στην πράξη καταρρεύσει, ετοιμάζον
ται από το υπουργείο παρεμβάσεις για τη δειτουργία 
του συστήματος, οι οποίες θα ανακοινωθούν άμεσα. 
Ήταν χαρακτηριστική η τοποθέτηση του υφυπουρ
γού Υγείας Β. Κοντοζαμάνη, πως σήμερα δεν υπάρ
χουν «τοπικές μονάδες» αδδά «τοπικές ομάδες» 
υγείας.
Με βάση τον αρχικό σχεδίασμά, κάθε οικογενειακός 
γιατρός θα είχε πδηθυσμό ευθύνης 2.250 ενήδικες 
και 1.500 παιδιά οι παιδίατροι. Για τα τέσσερα πρώτα 
χρόνια η χρηματοδότηση του συστήματος είναι μέσω 
ΕΣΠΑ, και μετά το 2021 η χρηματοδότηση θα γινόταν

από εθνικούς πόρους. Υπενθυμίζεται πως τα μεγάδα 
προβδήματα στην πορεία ms μεταρρύθμισης είχε 
επισημάνει και η Κομισιόν, που διαπίστωνε καθυ
στερήσεις στο σχέδιο και σοβαρές επιφυδάξεις για 
τον ρυθμό των «ιατρείων ms γειτονιάς», ενώ ανα
φερόταν πως θα πρέπει να γίνουν εντονότερες προ
σπάθειες ώστε η μεταρρύθμιση να φτάσει στον τε- 
δικό στόχο μέχρι τα μέσα του 2020.
Επισήμανε ακόμη τα προβδήματα στη στεδέχωση 
των μονάδων με γενικούς γιατρούς, αδδά και το γε
γονός πως μόδις δύο εκατομμύρια ποδίτες είχαν βρει 
οικογενειακό γιατρό.
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1  Μνημείο διαστρέβλωσης και παραποίησης της
αλήθειας οι δηλώσεις Κικίλια

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-09-2019

Επιφάνεια: 847.98 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΙΩΡΓΟΣ ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ ΐέωβ γ.γ. υπ. Υγείαβ

Μνημείο διαστρέβλωσης 
και παραποίησης της 

αλήθειας οι δηλώσεις Κικίλια
ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
ΑΝΤΩΝΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ

» Την έλλειψη σχεδιασμού της 
πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου 
Υγείας και τη διαστρέβλωση της πο
λιτικής και των πεπραγμένων της 
προηγούμενης ηγεσίας του υπουρ
γείου στηλιτεύει ο τέως γενικός 
γραμματέας Γ. Γιαννόπουλος τονί
ζοντας ότι οι κ. Κικίλιας και Κοντο- 
ζαμάνης, περισσότερο έδωσαν την 
εντύπωση ότι η μοναδική τους επι
δίωξη να συμπεριφερθούν ως αντι
πολίτευση στην προηγούμενη ηγε
σία του υπουργείου και πολύ λιγό
τερο -έως καθόλου- να δώσουν ένα 
σαφές στίγμα ως κυβέρνηση για το 
τι προτίθενται να κάνουν.

Πέρα από ένα συνηθισμένο επι- 
κοινωνιακό τρικ, που, χωρίς να πα
ρουσιάζονται συγκρίσεις της κατά
στασης του 2019 με αυτή του 2014, 
παραποιούνται οι ισχυρισμοί της 
προηγούμενης κυβέρνησης -η ο
ποία βέβαια ουδέποτε ισχυρίστηκε 
ότι τα πράγματα είναι τέλεια στο σύ
στημα Υγείας, αντίθετα ισχυρίζεται 
ότι σταθεροποίησε μεν την κατά
σταση, αλλά απαιτούνται σοβαρές 
παρεμβάσεις, στην πλειονότητά 
τους δρομολογημένες ήδη από την 
προηγούμενη ηγεσία του υπουρ
γείου, για να βελτιωθούν ριζικά οι 
παρεχόμενες υπηρεσίες- που δια
στρεβλώνονται τα στοιχεία που α
φορούν το ανθρώπινο δυναμικό, 
ταυτόχρονα και με μια σύντομη δια
φήμιση για τον ιδιωτικό τομέα (για 
να μη ξεχνιόμαστε!), το πράγμα γί
νεται πιο σοβαρό γιατί επιχειρήθη- 
κε να διαχυθεί και μια αίσθηση ότι 
λίγο - πολύ, πολλά δημόσια νοσο
κομεία μπορεί να είναι και επικίν
δυνα!

Στο άρθρο του ο τέως γενικός 
γραμματέας υπογραμμίζει ότι ο υ
πουργός, επικαλούμενος στοιχεία 
που έδωσαν οι απερχόμενες διοι
κήσεις των ΥΠΕ και οι διοικήσεις 
των νοσοκομείων, ανέφερε ότι 4 στα 
10 νοσοκομεία δεν καταρτίζουν «α
σφαλή προγράμματα εφημέρευ- 
σης», αποσιωπώντας το γεγονός ό
τι αυτή η αναφορά έχει να κάνει με 
την ελλιπή αριθμητική σύνθεση 
γιατρών σε ορισμένα τμήματα των 
νοσοκομείων και όχι με την ετοιμό
τητα ανταπόκρισης στις ανάγκες 
της εφημερίας για επείγοντα περι
στατικά.

Μάλιστα χαρακτηρίζει ανεύθυνη 
τη στάση του υπουργού καθώς δη

μιουργεί αίσθημα ανασφάλειας 
στους πολίτες χωρίς να υπάρχει ο
ποιαδήποτε πραγματική βάση, ό
πως σημειώνει, προκαλώντας πα
ράλληλα την ηγεσία του υπουργείου 
να δώσει στη δημοσιότητα οποια
δήποτε σχετική αλληλογραφία με 
τις ΥΠΕ και τα νοσοκομεία, στην ο
ποία να αναφέρεται η μορφή με την 
οποία τέθηκε το σχετικό ερώτημα - 
αν τέθηκε ποτέ με ποια κριτήρια ο
ρίστηκε το «ασφαλές πρόγραμμα ε- 
φημέρευσης» ανά τμήμα και ειδι
κότητα και ποια νοσοκομεία απά
ντησαν βάσει αυτών των κριτηρίων 
και για ποια τμήματά τους.

Η υποστελέχωση δεν 
εμφανίστηκε από το 2015

Αναφορικά με τις δηλώσεις των 
υπουργών για το μείζον θέμα της 
στελέχωσης των δομών με ανθρώ
πινο δυναμικό, ο πρώην γραμματέ
ας τις χαρακτήρισε ως μνημείο δια
στρέβλωσης και παραποίησης της 
αλήθειας, καθώς και έμμεση ομο
λογία προθέσεων.

Οι αναφορές στα Τμήματα Επει
γόντων (ΤΕΠ), επισημαίνει ο κ Γιαν
νόπουλος, δεν είναι να επαναλαμ
βάνεις τις διαπιστώσεις δεκαετιών, 
αλλά να δεσμευτείς ότι θα ολοκλη
ρώσεις τους διορισμούς των 500 
γιατρών (σε μόνιμες θέσεις που η 
κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ προκήρυξε) 
σε αυτοτελή ΤΕΠ (που η κυβέρνη
ση του ΣΥΡΙΖΑ δημιούργησε) και ό
τι θα λειτουργήσουν τα εκπαιδευτι
κά κέντρα για την εξειδίκευση της 
επείγουσας ιατρικής (που η κυβέρ
νηση του ΣΥΡΙΖΑ θεσμοθέτησε). 
Αυτό είναι που θα εξαλείψει τα φαι-

Ανευθυνη τη στάση 
του υπουργού, 

καθώς δημιουργεί 
αίσθημα ανασφάλειας 
στους πολίτες χωρίς 
να υπάρχει οποιαδήποτε 
πραγματική βάση

Ο Β. Κικίλιας 
όχι μόνο 

δεν αναφέρθηκε 
σε κάποιο πλάνο 
προσλήψεων, 
αλλά «ξέχασε» 
να διευκρινίσει προς 
τους δημοσιογράφους 
τι ακριβώς είναι αυτές 
οι 2.000 προσλήψεις 
που έχει εξαγγείλει 
ο πρωθυπουργός 
Κ. Μπτσοτάκπς

νόμενα ταλαιπωρίας του κόσμου.
Όπως χαρακτηριστικά σημειώνει: 

Ο υπουργός ισχυρίστηκε ότι οι προ- 
κάτοχοί του προκήρυξαν μεν μόνι
μες θέσεις που δήθεν θα επαρκού- 
σαν για την κάλυψη των αναγκών, 
αλλά λόγω των καθυστερήσεων στις 
διαδικασίες διορισμού αναγκάστη
καν να προσλάβουν επικουρικό 
προσωπικό. Δεν υπάρχει τίποτα 
ψευδέστερο, καθώς οι πάνω από 
10.000 προκηρύξεις για μόνιμο

προσωπικό που έγιναν από τα τέλη 
του 2015 μέχρι τις αρχές του 2019 
(και με εξάντληση του επιτρεπτού 
ορίου που ξεκίνησε από 1/5 και κα
τέληξε σε 1/1), επαρκούσαν για να 
καλύψουν μόνο ένα μέρος από τις 
περίπου 25.000 κενές θέσεις που εί
χαν δημιουργηθεί λόγω αναστολής 
των προσλήψεων την πενταετία 
2010 -2014.

Έτσι οι προσλήψεις επικουρικού 
προσωπικού (πάνω από 3.500 ια
τρικό και μη ιατρικό προσωπικό), 
αλλά και προσωπικού με άλλες ερ
γασιακές σχέσεις (πάνω από 4.000 
μέσω προγραμμάτων καταπολέμη
σης της ανεργίας), δεν έγιναν για να 
καλύψουν κενά λόγω καθυστέρη
σης διορισμών, αλλά για να καλύ
ψουν μέρος των επιπλέον κενών 
που είχαν προκύψει όλα τα προη
γούμενα χρόνια και βοηθώντας 
στην ανάταξη του συστήματος.

Είναι χαρακτηριστικό ότι από το 
2015 η υποστελέχωση άρχισε να 
διορθώνεται, αναφέρει, τονίζοντας 
ότι η αποτελεσματική κάλυψη των 
διαχρονικών λειτουργικών κενών 
στο σύστημα Υγείας απαιτεί ακόμα 
περισσότερες προσλήψεις.

Γι’ αυτόν ακριβώς τον λόγο, επι
σημαίνει, είχε εξαγγελθεί από την 
κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ μια δέσμη

μόνιμων διορισμών σε 10.000 θέ
σεις μέσα στην επόμενη τετραετία.

Αυτή η ανάγκη έχει βέβαια πλή
ρως αποσιωπηθεί από την παρούσα 
κυβέρνηση καθώς ο Β. Κικίλιας όχι 
μόνο δεν αναφέρθηκε σε κάποιο 
πλάνο προσλήψεων, αλλά «ξέχασε» 
να διευκρινίσει προς τους δημο
σιογράφους τι ακριβώς είναι αυτές 
οι 2.000 προσλήψεις που έχει εξαγ
γείλει ο πρωθυπουργός Κ. Μητσο- 
τάκης. Πρόκειται για τις προκηρύ
ξεις που έχουν ήδη δρομολογηθεί 
από την προηγούμενη κυβέρνηση; 
Πρόκειται για νέες προκηρύξεις; Η 
σιωπή του υπουργού και η προ των 
πυλών επάνοδος του κανόνα 1/5 
μάλλον οδηγεί σε εύλογα συμπερά
σματα.

Περίεργη όμως είναι και η σιωπή 
σχετικά με τις 900 θέσεις γιατρών 
που προκηρύχθηκαν μέσα στο 2019 
(στοχευμένα για υποστελεχωμένα 
τμήματα νοσοκομείων) καθώς και 
των 450 θέσεων για τα ΚΥκαι που οι 
διαδικασίες επιλογής «πάγωσαν» 
λόγω εκλογών. Δεν έπρεπε κάτι να 
ειπωθεί σε αυτή τη συνέντευξη, α
φού οι υπουργοί ήθελα να δώσουν 
μια πιστή εικόνα για την κατάσταση 
του ΕΣΥ; Δεν αποτελούν οι δρομο
λογημένες προκηρύξεις μέρος της 
εικόνας του συστήματος;

Xpnopos ins Πυθίαβ οι 
avcxpopES για iis ΤΟΜΥ

Κανείς δεν κατάλαβε από τις δη
λώσεις των υπουργών τι πρόκειται 
να γίνει με τις ΤΟΜΥ, όσο δε για τις 
συμβάσεις γιατρών ειδικοτήτων - 
πλην οικογενειακών- με τον ΕΟΠΥΎ 
η προσπάθεια να απαντήσει ο Β. Κι
κίλιας μάλλον περισσότερα ερωτη
ματικά δημιούργησε από όσα έλυ
σε και πιθανόν να δημιούργησε και 
αίσθημα ανασφάλειας για τους ση
μερινούς συμβεβλημένους, αναφέ
ρει, αν σκεφτεί κανείς ότι έγινε λό
γος για συμβάσεις με 800 γιατρούς 
(σήμερα οι συμβεβλημένοι αυτών 
των ειδικοτήτων είναι περίπου 
3.000) και μάλιστα μόνο με νέους σε 
ηλικία (πτυχιούχους από το 2011 
και μετά) με άγνωστη μέχρι σήμερα 
την τοποθέτηση του ΠΙΣ.
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1  Ξέμειναν από φάρμακα καρκινοπαθών!
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-09-2019

Επιφάνεια: 597.29 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΟ ΑΡΧΕΣ ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ SEN ΓΙΝΟΝΤΑΙ
ΑΝΟΣΟΠΟΙΗΤΙΚΕΣ ΘΕΡΑΠΕΙΕΣ

ΣΤΟ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΑΚΟ 
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΛΑΡΙΣΑΤ 
ΞΕΜΕΙΝΑΝ ΑΠΟ ΦΑΡΜΑΚΑ 
ΚΑΡΚΙΝΟΠΑΘΩΝ! * J

Σε απόγνωση και Βολιώτες, 
οι οποίοι επέλεξαν το νοσοκομείο 
της γειτονικής πόλης 
για τις θεραπείες τους 
• Εξαντλήθηκε το κονδύλι, 
καθυστέρησε η νέα προμήθειαςελ. 5
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1  Ξέμειναν από φάρμακα καρκινοπαθών!
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-09-2019

ΑΠΟ ΑΡΧΕΣ ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ ΔΕΝ ΓΙΝΟΝΤΑΙ ΑΝΟΣΟΠΟΙΗΤΙΚΕΣ ΘΕΡΑΠΕΙΕΣ

Ξέμειναν από φάρμακα καρκινοπαθών!
Σε απόγνωση και Βολιώτες, οι οποίοι επέλεξαν το Πανεπιστημιακό της Λάρισας για τις θεραπείες τους - 
Τελείωσε το κονδύλι του προϋπολογισμού και δεν έχει γίνει νέα προμήθεια

Σ
ε απόγνωση Βολιώτες καρκινοπαθείς. Επέλεξαν την Ογκο
λογία Κλινική του Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Λάρι
σας για τη θεραπεία τους και «ψάχνονται». Οι χημειοθερα
πείες με ανοσοποιητικά φάρμακα, ειδικές θεραπείες, έχουν σταμα

τήσει από τις αρχές Σεπτεμβρίου, καθώς υπάρχει έλλειψη ανοσο
ποιητικών φαρμάκων, με τους θεράποντες γιατρούς να μην μπο
ρούν να πουν με ακρίβεια πότε θα επανεκκινήσουν, αφού το σχετι
κό κονδύλι έχει εξαντληθεί και αναζητείται λύση σε συνεννόηση με 
το Υπουργείο Υγείας.

«Είχα προγραμματισμένο ραντεβού για τις 6 Σεπτεμβρίου, αλλά 
αναβλήθηκε, αφού το φάρμακο που λαμβάνω τελείωσε», είπε με 
τρεμάμενη φωνή στον ΤΑΧΥΔΡΟΜΟ και όσο κουράγιο είχε από την 
εξάντληση ο An. X. καρκινοπαθής που παρακολουθείται στηνΟγκο- 
λογική Κλινική του Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου της Λάρισας τα 
τελευταία χρόνια, όπως και άλλοι συμπολίτες που βρίσκονται στη λί
στα... αναμονής περιμένοντας τη θεραπεία τους.

Χθες μετέβη για μία ακόμη φορά οτη Λάρισα και στο Πανεπιστη
μιακό Νοσοκομείο, όμως και πάλι ο θεράπων γιατρός του δεν ήταν 
σε θέση να του απαντήσει με σιγουριά πότε θα κάνει τη χημειοθε
ραπεία.

Ο ίδιος είναι σε απόγνωση. «Δεν είναι δυνατόν να μη σκέφτεται 
κανείς την ψυχολογία μας. Πάμε να κάνουμε θεραπεία και γυρίζου
με πίσω πιο άρρωστοι, αφού οι αναβολές προκαλούν επιπλέον σω
ματική και συναισθηματική φόρτιση», υπογράμμισε ο ίδιος στον ΤΑ
ΧΥΔΡΟΜΟ, ζητώντας να δημοσιοποιηθεί το πρόβλημα για να «ευαι
σθητοποιηθούν οι αρμόδιες αρχές του ΕΣΥ και να δώσουν λύση», 
όπως τόνισε.

θα πρέπει να σημειωθεί πως οι συγκεκριμένες θεραπείες με ανο
σοποιητικά αφορούν σε ειδικά ακριβά φάρμακα, που μπορεί να κο
στίζουν μέχρι και 2.500 ευρώ το καθένα. Για το θέμα χθες η ανα-

Σε απόγνωση καρκινοπαθείς από τον Βόλο, που παρακολουθούνται στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο 
της Λάρισας, όπου σταμάτησαν οι ανοσοποιητικές θεραπείες λόγω έλλειψης φαρμάκων

πληρώτρια διοικήτρια του ΠΓΝΛ Ανθή Χαλιβέρα μιλώντας στην ΕΡΤ 
Λάρισας επισήμανε ότι κάθε χρόνο τέτοια εποχή παρατηρείται το 
ίδιο πρόβλημα, να τελειώνουν δηλαδή τα ακριβά φάρμακα, λόνω 
εξάντλησης του προϋπολογισμού.

«Το Πανεπιστημιακό Λάρισας έχει χαμηλό σχετικά προϋπολογισμό 
για τις υπηρεσίες που προσφέρει και τον κόσμο που εξυπηρετεί, 53 
εκ. ευρώ τον χρόνο», υπογράμμισε η κ. Χαλιβέρα. «Το γεγονός ότι τα

συγκεκριμένα ακριβά φάρμακα βρίσκονται σε έλλειψη αποδίδεται 
και στην αύξηση κατά 30% φέτος των ογκολογι κών ασθενών που επέ
λεξαν το Π ΓΝΛ για τη θεραπεία τους», πρόσθεσε η ίδια.

Προέβη μάλιστα οτην εκτίμηση πως είναι θέμα ημερών να επιλυ
θεί το πρόβλημα, να προμηθευτεί τα φάρμακα το νοσοκομείο και να 
συνεχίσουν τις θεραπείες τους οι ασθενείς.

ΒΑΣΩ ΚΥΡΙΑΖΗ
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1  Σβήνει το τσιγάρο και στις παιδικές χαρές
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,18 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-09-2019

Επιφάνεια: 675.18 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΞΕΚΙΝΟΥΝ ΚΑΙ 
ΕΝΗΜΕΡΩΤΙΚΕΣ ΚΑΜΠΑΝΙΕΣ

Απαγόρευση
καπνίσματος
σε ανοικτούς 
χώρους 
με παιδιά
► ΣΕΛΙΔΑ 18
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1  Σβήνει το τσιγάρο και στις παιδικές χαρές
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,18 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-09-2019

ΚΙΚΙΛΙΑΣ ΕΦΑΡΜΟΓΗ ΤΟΥ ΑΝΤΙΚΑΠΝΙΣΤΙΚΟΥ ΝΟΜΟΥ ΟΠΟΥ ΚΙΝΟΥΝΤΑΙ ΠΑΙΔΙΑ

Σβήνει το τσιγάρο και
oris παιδικέ* χαρέε
Ν

έες απαγορεύσεις προ
στίθενται στην αντικα- 
πνιστική νομοθεσία, π 
οποία πλέον θα εφαρμόζεται και 

σε περιπτώσεις ανοιχτών χώρων, 
με έμφαση εκεί όπου κινούνται 
παιδιά, όπως είναι οι παιδικές 
χαρές, σύμφωνα με όσα ανακοί
νωσε ο υπουργός Υγείας, Βασίλης 
Κικίλιας, χθες σε τηλεοπτική του 
συνέντευξη.

Ο υπουργός Υγείας διεμήνυσε 
ότι από τον επόμενο μήνα ξεκινάει 
η καθολική εφαρμογή του νόμου. 
Με διάταξη που θα προστεθεί στο 
αναπτυξιακό νομοσχέδιο, το οποίο 
αναμένεται να κατατεθεί στη Βου
λή τις επόμενες ημέρες, θα περι
λαμβάνονται πρόσθετες απαγο
ρεύσεις, όπως είπε, με κορυφαία 
την απαγόρευση του καπνίσματος 
στις ανοιχτές παιδικές χαρές.

Το υπουργείο Υγείας διαμορ
φώνει το πλαίσιο εφαρμογής τπς 
νέας αυτής ρύθμισης και τεχνικές 
λεπτομέρειες, όπως είναι το ποιοι 
ελεγκτικοί φορείς θα επιφορτι
στούν με τις παιδικές χαρές.

Οπως ανέφερε ο υπουργός, θα 
υπάρχουν πρόστιμα για τους πα
ραβάτες. Ωστόσο, απώτερος στό
χος του υπουργείου Υγείας είναι 
οι κυρώσεις να έρχονται δεύτερες 
και να καταφέρει να αλλάξει νο
οτροπία στον Ελληνα καπνιστή. 
«Θέλω να καταλάβετε την ψυχο
λογία και την ψυχοσύνθεση των 
συμπολιτών μας. Εγώ τη νιώθω 
και την ακουμπάω κάθε μέρα, κυ
κλοφορώντας ανάμεσά τους στα 
νοσοκομεία και παντού. Υπάρχει 
πάρα πολύς κόσμος -μη καπνι
στές και καπνιστές, το δείχνουν 
οι έρευνες πλέον- των οποίων 
η συντριπτική πλειοψηφία, πάνω 
από το 75%, συμφωνεί ότι πρέπει 
να εφαρμοστεί ο αντικαπνιστικός 
νόμος», τόνισε ο κ. Κικίλιας.

► ► ΜΙΑ ΕΞΥΠΝΗ ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ

ΨΗΛΙΣΕ

Σταχτοδοχεία - κάλπες στην Αθήνα
ΤΑ ΣΤΑΧΤΟΔΟΧΕΙΑ - κάλπες είναι π νέα 
πρόταση προς τους κατοίκους της Αθήνας 
προκειμένου να κρατούν καθαρούς δρόμους 
και πεζοδρόμια από αποτσίγαρα.

Το πρόγραμμα This is Athens - Polis του 
Δήμου Αθηναίων αναζητούσε καινοτόμες 
προτάσεις των δημοτών του ώστε να αλλά
ξει το πρόσωπο της πόλης με αστικές πα
ρεμβάσεις μικρής κλίμακας. Μία από αυτές 
τις προτάσεις είναι το «γόπα project», που 
περιλαμβάνει μεγάλα κίτρινα τασάκια σε κε
ντρικά σημεία της Αθήνας.

Οι καπνιστές μπορούν να ψηφίσουν με τη 
γόπα τους σε αστεία πολλές φορές διλήμματα 
που κάθε τασάκι φέρει, όπως για το εάν η 
σαγιονάρα πρέπει να φοριέται με κάλτσα ή 
χωρίς. Τραβώντας την προσοχή των καπνι
στών, αυτοί καταλήγουν να πετούν τη γόπα 
τους σε μία από τις δύο κάλπες του μεγάλου 
κίτρινου σταχτοδοχείου, αντί να την πετάξουν 
στο δρόμο.

'ΣειροΟλα' στο στρατό, μ* τον 

Καραβανέα Χλαπάτσα

Καμπάνιες
Στη «μάχη» για την καθολική 
εφαρμογή της αντικαπνιστικής 
νομοθεσίας θα υπάρξουν σημα
ντικές ενημερωτικές καμπάνιες, 
όπως εξήγγειλε ο υπουργός 
Υγείας. Καθ’ όλη τη διάρκεια της 
τετραετίας οι πολίτες θα ενημε
ρώνονται για τις βλαβερές συνέ
πειες του καπνίσματος από την 
τηλεόραση, το Διαδίκτυο, από τα 
μέσα κοινωνικής δικτύωσης.

Ερωτηθείς για τις προτεραιό
τητες του υπουργείου Υγείας το 
επόμενο διάστημα, ο κ. Κικίλιας 
ανέφερε τη σημασία του αντιγρι-

D ΜΑΡΙΑ-ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ
mgeorganta@e-typos.com

πικού εμβολιασμού εν όψει της 
περιόδου της εποχικής γρίπης.

Στο πλαίσιο αυτό, τόνισε ότι 
πρέπει να στελεχωθούν οι κλει
στές ΜΕΘ (Μονάδες Εντατικής 
Θεραπείας) ώστε να μην υπάρχει 
μεγάλη αναμονή για κρεβάτι εντα
τικής το χειμώνα. «Για κάθε κλίνη 
σε Μονάδα Εντατικής Θεραπείας 
απαιτούνται τουλάχιστον τρεις 
νοσηλευτές και ένας γιατρός», 
ανέφερε, επαναλαμβάνοντας τη

«Πάνω από 
to 75% ιων 
ηοάιτών 
συμφωνεί με tis 
απαγορεύσει*», 
ιόνισε ο 
υπουργό* 
Υγεία*

δέσμευσή του για προσλήψεις 
μέσω ΑΣΕΠ σε πέντε μήνες, συ
γκριτικά με τους 18 μήνες που 
απαιτούνται με τις σημερινές δι
αδικασίες. Οι προσλήψεις που θα 
κάνει το υπουργείο Υγείας αφο
ρούν καταρχάς σε 2.500 άτομα, 
όπως έχει ανακοινώσει ο πρωθυ
πουργός Κυριάκος Μπτσοτάκης. 
«Ηδη τρέχει προκήρυξη για περί
που 1.000 άτομα από το ΑΣΕΠ, 
που είναι λοιπό προσωπικό, και 
βλέπουμε στην πορεία τι άλλο 
θα γίνει», πρόσθεσε ο υπουργός 
Υγείας. ■
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1  Εγκαινίασαν νοσοκομείο με ελάχιστο προσωπικό
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 25 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-09-2019

Επιφάνεια: 700.03 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εγκαινίασαν 
νοσοκομείο 
με ελάχιστο 
προσωπικό

.■ Για κλάματα το ΕΣΥ στη Λευκάδα! 
Σαπίζει υπερσΰγχρονοε τομογράφοε 
ενώ τα χειρουργεία μένουν κλειστά

Από τη
pita Μεηά
rmela@draiokratianews.gr

ήμα κινδύνου 
εκπέμπει το νέο 
Νοσοκομείο της 
Λευκάδας, που 
εγκαινιάστηκε 

τον περασμένο Μάιο, αλ
λά... ξέχασαν να κάνουν 
τις απαραίτητες προσλή
ψεις προσωπικού στα νέα, 
αναβαθμισμένα τμήματα 
και κλινικές.

Σύμφωνα με έγγρα
φο που απέστειλε ο Σύλ
λογος Εργαζομένων στην 
6η Υγειονομική Περιφέ
ρεια (ΥΠΕ), από τις 13 Μα- 
ΐου 2019 υπάρχει μόνο μία 
αναισθησιολόγος, η οποία 
είναι σε απόγνωση, καθώς 
έχει φτάσει στα όριά της.

Να τονιστεί ότι το νο
σοκομείο εφημερεύει 20 
μέρες τον μήνα χωρίς 
αναισθησιολόγο, γεγονός 
που σημαίνει ότι όλα τα 
έκτακτα περιστατικά που 
απαιτούν χειρουργείο δι
ακομίζονται στο Νοσοκο
μείο της Πρέβεζας.

Τη ίδια ώρα, ο και

νούργιος αξονικός τομο
γράφος 16 τομών δεν λει
τουργεί, επειδή το προσω
πικό δεν είναι εκπαιδευ
μένο. Συγκεκριμένα, όπως 
αναφέρει στο έγγραφό του 
το σωματείο εργαζομένων, 
«υπάρχει έλλειψη εκπαί
δευσης του προσωπικού, 
αδυναμία χρήσης εγχυ- 
τή, υπάρχει έλλειψη υλι
κών». Αποτέλεσμα αυτής 
της τραγικής κατάστασης 
είναι τα περιστατικά να δι
ακομίζονται στην Πρέβε
ζα, όπου υπάρχει αξονι
κός τομογράφος εικοσαε
τίας με δύο τομές!

Ταλαιπωρία
Σύμφωνα με τις καταγγε
λίες του συλλόγου των ερ
γαζομένων, «δυστυχώς οι 
ελλείψεις προσωπικού σε 
όλες τις ειδικότητες απο
καλύφθηκαν με τραγικό 
τρόπο». Ενδεικτικά, όπως 
αναφέρουν, καρκινοπα
θείς από τη Λευκάδα τα
λαιπωρούνται αφάνταστα, 
καθώς παρακολουθούνται 
από ογκολόγους στα Γιάν
νενα, συνταγογραφείται η 
αξονική, η οποία γίνεται

3 εγχντή αξονΛού ιομογροΐρον \oco*o<xo..

pt on στο νοσοιορρορίκ fcv κπλοΛηοι V,ov<t;

«ου αξονικού τορονιΛφΟ. λόνω kdcjpoijou a*r*m>an 

ορκωςειατσιδιυρίνο. ν

Το νέο Νοσοκομείο Λευκάδας, που εγκαινιάστηκε από την κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ τον περασμένο Μάιο. Τα έγγραφα του Συλλόγου Εργαζομένων 
για την αδυναμία λειτουργίας του αξονικού τομογράφου, λόγω έλλειψης εξειδικευμένου προσωπικού

Αποφασίζουν για τα Φάρμακα Υψηλού Κόστουε
ΕΝΤΟΣ του επόμενου Σαββατοκύρια
κου αναμένεται να ληφθεί η απόφαση 

από το Διοικητικό Συμβούλιο του Πανελλήνι
ου Φαρμακευτικού Συλλόγου σχετικά με τα 
Φάρμακα Υψηλού Κόστους (ΦΥΚ).

Αυτό σημαίνει ότι την ερχόμενη Κυριακή 
οι πρόεδροι των φαρμακευτικών συλλόγων 
όλης της χώρας θα αποφασίσουν εάν τελι
κά συμφωνούν ή όχι με την πρόθεση της κυ
βέρνησης και του υπουργείου Υγείας για τη 
διάθεση των Φαρμάκων Υψηλού Κόστους 
από το φαρμακείο της γειτονιάς, χωρίς όμως 
αμοιβή για τους φαρμακοποιούς. Η διάθε

ση των Φαρμάκων Υψηλού Κόστους αφορά 
ασθενείς με χρόνιες παθήσεις και το υπουρ
γείο Υγείας έχει δεσμευτεί στον κλάδο των 
φαρμακοποιών για διάθεση χωρίς αμοιβή, αλ
λά για περιορισμένο χρονικό διάστημα. Στον 
Πανελλήνιο Φαρμακευπκό Σύλλογο υπάρ
χουν πολλές φωνές ως προς τη στάση που 
θα πρέπει να τηρήσουν απένανη στο υπουρ
γείο Υγείας. Υπάρχουν εκείνοι που επιμένουν 
σε μια σκληρή γραμμή απένανη στην κυβέρ
νηση, όπως και εκείνοι που θα εισηγηθούν 
να αποδεχθούν την πρόταση του υπουργεί
ου, αλλά με ανταλλάγματα.

στην Πρέβεζα ή την Αρτα, 
και επιστρέφουν στα Γιάν
νενα για εκτίμηση.

Στο Νοσοκομείο της 
Λευκάδας, από τους συ

νολικά τέσσερις καρδιολό
γους, έχουν μείνει δύο, εκ 
των οποίων ο ένας βρίσκε
ται σε αναρρωτική άδεια 
λόγω εξάντλησης!

Υπάρχει ένας νεφρολό
γος που καλύπτει επείγο
ντα περιστατικά, τα τακτι
κά ιατρεία και τη Μονάδα 
Τεχνητού Νεφρού (ΜΤΝ),

η οποία λειτουργεί τρεις 
ημέρες την εβδομάδα. Κά
ποιες φορές έρχεται νε
φρολόγος από το Νοσοκο
μείο Φιλιατών, προκειμέ- 
νου να καλύψει εφημερίες.

«Προεκλογικά, με όλες 
τις τιμές, εγκαινιάστηκε το 
νέο Νοσοκομείο της Λευ
κάδας από την προηγού
μενη κυβέρνηση. Τα νο
σοκομεία όμως δεν είναι 
μόνο κτίρια. Περισσότερο 
είναι το ανθρώπινο δυνα
μικό και ο ιατροτεχνολο- 
γικός εξοπλισμός» ανα
φέρει το σωματείο εργα
ζομένων.

Οι εργαζόμενοι, όπως 
είναι φυσικό, ζητούν προ
σλήψεις προσωπικού για 
την εύρυθμη και ασφα
λή λειτουργία του εν λόγω 
νοσοκομείου.
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1  Δωρεάν σεμινάρια μητρότητας στο γυμναστήριο της
Γιαννιτσών

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΤΗΣ
ΒΟΡΕΙΑΣ ΕΛΛΑΔΑΣ

Σελ.: 28 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-09-2019

Επιφάνεια: 102.09 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΩΡΕΑΝ σεμινάρια προετοιμασίας 
μητρότητας διοργανώνει και φέτος 
το Τμήμα Προστασίας και Προαγω
γής της Δημόσιας Υγείας της Διεύ
θυνσης Κοινωνικής Προστασίας και 
Δημόσιας Υγείας του Δήμου Θεσσα
λονίκης. Στόχος, η ενημέρωση και 
ηευαισθητοποίηση εγκύων και των

Δωρεάν σεμινάριαμητρότηταε 
στο γυμναστήριο ms Γιαννιτσών
συντρόφων τους σε θέματα εγκυ
μοσύνης, τοκετού και θηλασμού. Τα 
σεμινάρια θα πραγματοποιούνται σε

συνεργασία με εθελόντρια μαία. Τα 
μαθήματα θα διεξάγονται κάθε Τε
τάρτη, από τις 25 Σεπτεμβρίου, και

ώρες 12.00-14.00 στο δημοτικό γυ
μναστήριο, που βρίσκεται στην οδό 
Γιαννιτσών 102, στον 3ο όροφο.

Για ραντεβού μπορείτε να κα- 
λέσετε στα τηλέφωνα 2313318643 
- 2310509020 ή να στείλετε e-mail 
στην ηλεκτρονική διεύθυνση 
p.kontogianni@thessaloniki.gr.
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1  Τι κρύβουν οι επιθέσεις κατά του ΕΟΠΥΥ για τον
Τουρισμό Υγείας

Πηγή: FINANCE MARKETS
VOICE

Σελ.: 24-25 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-09-2019

Επιφάνεια: 1390.84 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 1650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΙΑΤΙ ΕΝΑΣ ΙΔΙΩΤΙΚΟΣ ΦΟΡΕΑΣ (ΕΛΙΤΟΥΡ) ΕΠΙΧΕΙΡΕΙ 
ΝΑ ΥΠΟΚΑΤΑΣΤΗΣΕΙ ΤΗΝ ΠΟΛΙΤΕΙΑ

Τι κρύβουν οι επιθέσει 
κατά του ΕΟΠΥΥ για 
τον Τουρισμό Υγείαε

ΕΝΑΣ ΥΠΑΛΛΗΛΟΣ 
ΕΤΑΙΡΙΑΣ ΠΑΡΟΧΗΣ 
υπηρεσιών ασφαλείας 
μπορεί θαυμάσια να 
επιτηρεί έναν, ιδιωτικό ή 
δημόσιο, χώρο εργασίας ά 
μία κατοικία. Αν αρχίσει, 
όμως, να συλλαμβάνει 
υπόπτους ή να τυπώνει 
αστυνομικές ταυτότητες, 
θα έχει διαπράξει το 
ποινικό αδίκημα της 
αντιποίησης αρχής.

Γράφει ο
ΓΡΗΓΟΡΗΣ
ΣΑΜΠΑΝΗΣ*

7-̂
Οικονομολόγος 

ueAos 
^ ΔΧ ΕΟΠΥΥ, 

peAosOp06as 
Εργασίίκ για 

τον Τουρισμό Yysias

gift! Ευτυχώς για όλους μας, crtov χώρο της 
OQ ασφάλειας τα όρια μεταξύ λειτουργιών 

του κράτους και παροχής υπηρεσιών από 
PS τους ιδιώτες είναι αρκετά ευδιάκριτα Δεν 
μπορούμε να πούμε το ίδιο, όμως, για τον τομέα 
του Τουρισμού Υγείας, όπου αίφνης ένας ιδιω
τικός σύνδεσμος επιχειρήσεων και επαγγελμα- 
τιών, ο Ελληνικός Σύνδεσμος Τουρισμού Υγείας 
(ΕΛΙΤΟΥΡ, Greek Health Tourism Association) 
αναγορεύεται, αυθαίρετα, σε «Εθνικό Συμβού
λιο Τουρισμού Υγείας» και επιχειρεί να υφαρπά
ξει αρμοδιότητες και καθήκοντα ενός δημόσιου 
φορέα του ΕΟΠΥΥ, τον οποίο ευθέως επιχειρεί 
να υπονομεύσει

προώθηση του Τουρισμού Υγείας», με τον ισχυ
ρισμό ότι ο ΕΟΠΥΥ «δεν πληροί τις αναγκαίες 
προϋποθέσεις»;

Οι σκοπιμότητες αρχίζουν να γίνονται προ
φανείς και, μάλιστα έρχονται στην επιφάνεια

γάλες προσπάθειες πολλών ετών, το θεσμικό 
πλαίσιο για τον Τουρισμό Υγείας και ο ΕΟΠΥΥ 
παίρνει τη θέση που πρέπει να έχει σε αυτή την 
προσπάθεια ένας εθνικός -χωρίς εισαγωγικά- 
οργανισμός παροχής υπηρεσιών Υγείας.

Αντιποίηση opxns
Αφήνουμε στους υπεύθυνους του ΕΛΙΤΟΥΡ 

να εξηγήσουν, πώς ακριβώς φαντάζονται 6α, η 
καθ’ όλα σεβαστή ιδιωτική πρωτοβουλία τους 
έχει καταφέρει να μετεξελιχθεί σε «Εθνικό Συμ
βούλιο Τουρισμού Υγείας», όπως ισχυρίζονται σε 
πρόσφατη ανακοίνωσή τους (επί λέξεί: «Η ΕΛΙ- 
ΤΟΥΡ, που αποτελεί σήμερα το Εθνικό Συμβού
λιο Τουρισμού Υγείας...»).

Αν υπήρχε κάποια δημόσια αρχή ή κάποια 
σχετική πρόβλεψη νόμου, βάσει των οποίων 
αυτός ο ιδιωτικός σύνδεσμος αναγνωρίζεται 
ως Εθνικό Συμβούλιο, κάτι που θα σήμαινε ότι 
εκχωρούνται σε αυτόν τον ιδιωτικό σύνδεσμο 
αρμοδιότητες της Πολιτείας, καλό θα ήταν να 
το γνωρίζουμε Μέχρι να πληροφορηθούμε κάτι 
σχετικό, ας μας επιΐραηεί να θεωρούμε ότι, π 
ΕΛΙΤΟΥΡ κινείται πολύ κοντά στα όρια της αντι
ποίησης αρχής.

Προς τι άραγε, όμως, αυτή η προσπάθεια 
ενός ιδιωτικού φορέα, της ΕΛΙΤΟΥΡ, να περι-

0 ρόλοβ ίου ΕΟΠΥΥ
Το θεσμικό πλαίσιο που έχει δπμιουργηθεί 

είναι αρκετά σαφές και δεν θα πρέπει να παρερ
μηνεύεται: Ο ΕΟΠΥΥ φυσικά και δεν εμπλέκεται 
σε δραστηριότητες προώθησης-μάρκετινγκ του 
Τουρισμού Υγείας. Αυτές ξεφεύγουν από το θε
σμικό ρόλο του. Όμως, έχει αναλάβει -και σω
στά!- να καταρτίσει το μητρώο των πιστοποιη
μένοι παρόχων υπηρεσιών Τουρισμού Υγείας, 
ώστε να δοθεί θεσμική και κανονιστική υπό
σταση στο παρεχόμενο προϊόν των υπηρεσιών.

Ας είμαστε σαφείς: Η διοργάνωση ημερίδων 
και, γενικότερα η ανάληψη πρωτοβουλιών για 
την προβολή του Τουρισμού Υγείας, ΠΡΙΝ ολο
κληρωθεί το θεσμικό και κανονιστικό πλαίσιο για 
την ορθά οργανωμένη παροχή των υπηρεσιών, 
το μόνο που επιτυγχάνει είναι η αυτοπροβολή 
των διοργανωτών. Αντίθετα για τον Τουρισμό 
Υγείας εγκυμονεί κινδύνους: Όταν προβάλλο
νται υπηρεσίες που δεν παρέχονται οργανωμέ-
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1  Τι κρύβουν οι επιθέσεις κατά του ΕΟΠΥΥ για τον Τουρισμό Υγείας
Πηγή: FINANCE MARKETS

VOICE
Σελ.: 24-25 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-09-2019

να και με σοβαρή εηοπτεία από την πολιτεία 
εύκολο είναι να παρεισφρήσουν τυχάρπαστοι, 
ακατάλληλοι πάροχοι στον Τουρισμό Υγείας 
και να προκαλέσουν τη δυσφήμισή του, σε ξέ
νους επισκέπτες.

Ορθή πιστοποίηση
Μήπως, λοιπόν, αυτό είναι που ενοχλεί τους 

-ενδεχομένως, όχι κακοπροαίρετους- εκπρο
σώπους του ιδιωτικού τομέα'Οτι ένας δημό
σιος φορέας θα προσφέρει το βασικό πλαίσιο 
οργάνωσης της αγοράς, μέσα από τη διαδικα
σία πιστοποίησης και ένταξης των παρόχων σε 
ένα ενιαίο μητρώο; Μήπως αυτή την κρίσιμη 
λειτουργία κάποιοι φιλοδοξούν να την ιδιωτι
κοποιήσουν, αντλώντας πολύπλευρα οφέλη, 
αλλά θέτοντας σε κίνδυνο την αξιοπιστία του 
παραγόμενου προϊόντος, στο βαθμό που η δια
δικασία πιστοποίησης θα γίνει με την αρχή του 
«Γιάννης κερνάει, Γιάννης πίνει»;

Σχετικά με τους ισχυρισμούς, που δυστυχώς 
διαλαμβάνονται στην ανακοίνωση της ΕΛΙΤΟΥΡ, 
περί δήθεν καθυστέρησης από τον ΕΟΠΥΥ στην 
είσπραξη δεκάδων εκατομμυρίων ευρώ από 
ευρωπαϊκούς ασφαλιστικούς φορείς, πρέπει 
να τονισθεί ότι, η είσπραξη για τις υπηρεσίες 
που έχουν παρασχεθεί σε Ευρωπαίους ασφα
λισμένους από παρόχους στην Ελλάδα γίνεται 
κανονικά και όπως προβλέπεται από το ευρω
παϊκό θεσμικό πλαίσιο και τις διμερείς συμφω
νίες με εθνικούς ασφαλιστικούς φορείς. Η, δε, 
πληρωμή στους παρόχους γίνεται ανά δίμηνο, 
στο ηλαίσιο της τακτικής εκκαθάρισης. Ο Εό- 
ΠΥΥ επιφυλάσσεται να ασκήσει όλα τα νόμι
μα δικαιώματά του, έναντι όσων διατυπώνουν 
δημόσια τέτοιους συκοφαντικούς και δυσφη- 
μισηκούς ισχυρισμούς.

Κοινοτικό Δίκαιο
Σε όσους αμφισβητούν τον κεντρικό ρόλο 

του ΕΟΠΥΥ στην ανάπτυξη του Τουρισμού Υγεί
ας, υπενθυμίζουμε ότι αυτός απορρέει από το 
Κοινοτικό Δίκαιο και είναι αδιαμφισβήτητος. Από 
το 20Π έχει τεθεί σε ισχύ η κοινοτική Οδηγία 
20Π /24 για τα δικαιώματα των ασθενών στη 
διασυνοριακή υγειονομική περίθαλψη. Πρόκει
ται για μία θεσμική μεταρρύθμιση στρατηγικής 
σημασίας, η οποία έχει ενσωματωθεί στην εθνι
κή μας νομοθεσία με τον ν. 4213/2013.

Η Οδηγία 2011/24/Ε.Ε. θέτει τις προϋπο
θέσεις υπό ας οποίες ο ασθενής μπορεί να τα
ξιδέψει σε άλλη χώρα της Ε.Ε. για να λάβει ια
τρική περίθαλψη και να του επιστραφούν τα 
σχετικά έξοδα Η πρόσβαση των ασφαλισμέ
νων ευρωπαϊκών Φορέων Κοινωνικής Ασφά
λισης στις δομές Πρωτοβάθμιας και Δευτερο
βάθμιας Περίθαλψης της χώρας διασφαλίζεται 
με την επίδειξη της Ευρωπαϊκής Κάρτας Ασφά
λισης Ασθένειας (ΕΚΑΑ) ή Πιστοποιητικού Προ
σωρινής Αντικατάστασης (ΠΠΑ).

Η Οδηγία δημιουργεί ένα δίκτυο Εθνικών

Σημείων Επαφής (ΕΣΕ), που παρέχουν σαφείς 
και ακριβείς πληροφορίες για τη διασυνορια
κή υγειονομική περίθαλψη στα κράτη-μέλη της 
Ε.Ε Τα ΕΣΕ διατηρούν ιστοτόπους με πληρο
φορίες σχετικά με θέματα που αφορούν τόσο 
τους εξερχόμενους, όσο και τους εισερχόμε
νους ασθενείς. Ως Εθνικό Σημείο Επαφής για 
την Ελλάδα, έχει οριστεί ο ΕΟΠΥΥ.

Σειρά δράσεων
Πέραν του ρόλου που έχει στο ευρωπαϊκό 

πλαίσιο ως εθνικός οργανισμός παροχής υπη
ρεσιών Υγείας, ο ΕΟΠΥΥ έχει αποδείξει ότι κι
νείται δραστήρια για την άσκηση των αρμοδι
οτήτων του, αναφορικά με την προαγωγή του 
Τουρισμού Υγείας.

Ο ΕΟΠΥΥ ήλθε σε διάλογο με τους φορείς 
του Τουρισμού Υγείας από το καλοκαίρι του 
2016 και εξέτασε προσεκτικά τις απόψεις και 
προτάσεις τους, προκειμένου να επιτελέσει το 
θεσμικό του ρόλο. Από το καλοκαίρι του 2016 
έως τον Μάιο του 2017, οργανώθηκαν 16 συ
ναντήσεις με εκπροσώπους φορέων: Κλινικές, 
κέντρα αποκατάστασης, ιαματικές πηγές, ιατροί, 
φυσιοθεραπευτές κΛ

Παραθέτουμε συνοπτικά τις ενέργειες που, 
ήδη, έχουν γίνει στην κατεύθυνση αυτή, με βα
σικό σημείο αναφοράς τη δημιουργία εθνικού 
portal Τουρισμού Υγείας, βασική λειτουργία του 
οποίου θα είναι η ανοικτή καταγραφή των πι
στοποιημένων παρόχων: 
i. Από το καλοκαίρι του 2016, έχει συγκροτη
θεί ειδική Ομάδα Εργασίας για τον Ιατρικό Του
ρισμό, αποτελούμενη από τρία μέλη διοικητι
κού συμβουλίου και δύο στελέχη του ΕΟΠΥΥ. 
ϋ. Υπό την καθοδήγηση της Ομάδας Εργασί
ας, κινούνται οι διαδικασίες για την κατάρτιση 
των τεχνικών προδιαγραφών του portal και 
την οργάνωση διεθνούς ηλεκτρονικού διαγω
νισμού, ώστε να ανατεθεί σε ανάδοχο εταιρεία 
η δημιουργία του portal, έργο προϋπολογισμού 
59.520 ευρώ.
ϋΐ. Παράλληλα, ο ΕΟΠΥΥ συμμετέχει στη δι
υπουργική επιτροπή (Εθνικό Φορέα) για την 
προώθηση του Τουρισμού Υγείας, 
ίν. Επίσης, ο ΕΟΠΥΥ, στο πλαίσιο επιτυχούς αξι
ολόγησης πρόσκλησης του Interreg VA Greece- 
Italy 2014-2020, υλοποιεί, ως επικεφαλής 
εταίρος, σε συνεργασία με το εργαστήριο Πλη
ροφοριακών Συστημάτων Διοίκησης και Επιχει
ρηματικής Νοημοσύνης του πανεπιστημίου της 
Πάτρας, το έργο In-MedTour, βασική ιδέα του 
οποίου είναι η ανάπτυξη ενός συμπλέγματος 
Τουρισμού Υγείας (e-cluster) στη διασυνορια
κή περιοχή Ελλάδας-Ιταλίας. Σε αυτό το πλαί
σιο, το πανεπιστήμιο της Πάτρας αναπτύσσει 
την πλατφόρμα e-tour facilitator.

Από τον καλόπιστο παρατηρητή γίνεται εύ
κολα αντιληπτό ότι, ο ΕΟΠΥΥ δεν είναι ένας 
ακόμη δημόσιος οργανισμός που έχει αναλά- 
βει αρμοδιότητες και καθήκοντα, τα οποία δυ-

|| 0 ΕΟΠΥΥ, αντίθετα με 
Β tous ισχυρισμούε κάποιων, 

παίρνει πολύ σοβαρά 
τον κεντρικό του ρόλο 
που έχει από το ευρωπαϊκό 
και το εθνικό θεσμικό 
πλαίσιο στην ανάπτυξη 
του Τουρισμού Υγείαε και 
αυτό, ίσωε, ενοχλεί ιδιωτικά 
συμφέροντα, που θεωρούν 
ότι θα ωφεληθούν από 
την υφαρπαγή 
αρμοδιοτήτων ενόε 
πραγματικά εθνικού φορέα, 
κρεμώνταε μία ταμπέλα 
«εθνικού» φορέα σε μία 
πρωτοβουλία ιδιωτών

σκολεύεται να εκτελέσετ Αντίθετα παίρνει πολύ 
σοβαρά τον κεντρικό ρόλο που έχει από το ευ
ρωπαϊκό και το εθνικό θεσμικό πλαίσιο στην 
ανάπτυξη του Τουρισμού Υγείας. Αυτό, ίσως, 
ενοχλεί ιδιωτικά συμφέροντα, που θεωρούν 
ότι θα ωφεληθούν από την υφαρπαγή αρμο
διοτήτων ενός πραγματικά εθνικού φορέα κρε
μώντας μία ταμπέλα «εθνικού» φορέα σε μία 
πρωτοβουλία ιδιωτών.

Εθνική προσπάθεια
Για το καλό του Τουρισμού Υγείας, που μπο

ρεί να προσφέρει μεγάλα έσοδα στην πολύ
παθη ελληνική οικονομία, θα πρέπει να αφή- 
σουμε κατά μέρος τέτοιες αντιπαραθέσεις και 
όλοι να κινηθούμε οργανωμένα και συντονι
σμένα, καθένας εντός των ορίων του θεσμι
κού του ρόλου. Αλλιώς, το θύμα δεν θα είναι 
ο ΕΟΠΥΥ ή οι πάροχοι υπηρεσιών, αλλά συ
νολικότερα η εθνική προσπάθεια ανασυγκρό
τησης της οικονομίας.

Ελπίδα όλων μας στον ΕΟΠΥΥ είναι ότι, η 
ανακοίνωση που εκδόθηκε εναντίον του από 
την ΕΛΙΤΟΥΡ ήταν ένα σφάλμα και δεν απηχεί 
πραγματικά τις θέσεις του προέδρου της. Εί
μαστε βέβαιοι ότι, το περιεχόμενο της συγκε
κριμένης ανακοίνωσης δεν ήταν σε γνώση του 
προέδρου. Ας αφήσουμε πίσω τις άγονες αντι
παραθέσεις και ας προσέλθει η ΕΛΙΤΟΥΡ σε δι
άλογο με τον ΕΟΠΥΥ για τα φλέγοντα θέματα 
του Τουρισμού Υγείας. Οι πόρτες του Οργανι
σμού θα είναι ανοικτές!
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1  ΚΡΑΥΓΗ ΑΓΩΝΙΑΣ ΚΑΡΚΙΝΟΠΑΘΩΝ
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-09-2019

Επιφάνεια: 605.07 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΒΟΛΙΩΤΕΙ ΑΝΑΓΚΑΖΟΝΤΑΙ ΝΑ ΣΤΑΜΑΤΗΣΟΥΝ ΧΗΜΕΙΟΘΕΡΑΠΕΙΕΣ

ΚΡΑΥΓΗ ΑΓΩΝΙΑΣ 
ΚΑΡΚΙΝΟΠΑΘΩΝ

ι Σε έλλειψη ακριβά φάρμακα σιο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο, " 
λόγω και της αύξησης κατά 30% των ογκολογικών ασθενών φέτος »11
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1  ΚΡΑΥΓΗ ΑΓΩΝΙΑΣ ΚΑΡΚΙΝΟΠΑΘΩΝ
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-09-2019

• Ο 61 ΧΡΟΝΟΣ ΒΟΛΙΩΤΗΣ ΥΠΟΧΡΕΩΘΗΚΕ ΝΑ ΣΤΑΜΑΤΗΣΕΙ ΤΙΣ ΧΗΜΕΙΟΘΕΡΑΠΕΙΕΣ

Σε απόγνωση καρκινοπαθής 
από έλλειψη φαρμάκου
«Θέβω να ζήοω»... Σε από
γνωση βρίσκεται θίχρονος 
καρκινοπαθής από τονΒόΠο 
που έχει σταματήσει τις 
χημειοθεραπείες από τις 6 
Σεπτεμβρίου, όπως και άββοι 
ογκοΠογικοί ασθενείς που 
παρακοΠουθούνται από τους 
γιατρούς στο Πανεπιστημιακό 
Νοσοκομείο Λάρισας (ΠΓΝΛ), 
καθώς τα φάρμακα βρίσκο
νται σεέββειψη.

Π
ρόκειται για τα λεγάμενα ακριβά 
φάρμακα, με κόστος κοντά στις 
2.500 ευρώ το ένα, μια συνο
λική δαπάνη για το Πανεπιστημιακό 

Νοσοκομείο που φτάνει τα 7 εκ. ευρώ

περίπου κατ' έτος. 0 61 χρονος πρέπει 
να λαμβάνει φάρμακα κάθε 15 ημέρες 
και η θεραπεία του έχει σταματήσει. 
«Μου στερούν τη ζωή και κανείς δεν 
με ενημερώνει πότε θα ξαναρχίσει η 
θεραπεία».
0 καρκίνος εμφανίστηκε πριν τέσσερα 
χρόνια στον πνεύμονα και μετά στο επι

νεφρίδιο ενώ πριν επτά χρόνια τον καρ
κίνο αντιμετώπισε και η σύζυγός του. 
«Είμαστε δύο καρκινοπαθείς και κανείς 
δεν μας ρωτά πως θα ζήσουμε. Ζητάμε 
βοήθεια και κανείς δεν μας δίνει».
Η αναπληρώτρια διοικήτρια του 
ΠΓΝΛ,κ. Ανθή Χαλιβέρα, εξήγησε ότι 
κάθε χρόνο τέτοια εποχή παρατηρεί

ται το ίδιο πρόβλημα, να εξαντλούνται 
δηλαδή τα ακριβά αυτά φάρμακα, λόγω 
εξάντλησηςτου προϋπολογισμού.
«Το Πανεπιστημιακό Λάρισας έχει χα
μηλό σχετικά προϋπολογισμό για τις 
υπηρεσίες που προσφέρει και τον κό
σμο που εξυπηρετεί, 53 εκ ευρώ τον 
χρόνο» ανέφερε η κ. Χαλιβέρα.
Το γεγονός ότι τα συγκεκριμένα ακριβά 
φάρμακα βρίσκονται σε έλλειψη αποδί
δεται και στην αύξηση κατά 30% φέτος 
των ογκολογικών ασθενών που επέλε- 
ξαντο ΠΓΝΛ για τη θεραπεία τους, είπε 
η αναπληρώτρια διοικήτρια. Εκτίμησε 
δε ότι είναι θέμα ημερών να λυθεί το 
πρόβλημα, να προμηθευτεί με φάρμα
κα το νοσοκομείο και να συνεχίσουν τις 
θεραπείες τους οι ασθενείς.
«Το κύριο μέλημά μας είναι να μη φύ
γουν οι ασθενείς από εμάς, να συνεχί
σουν τη θεραπεία τους σε εμάς», τόνισε 
η κ. Ανθή Χαλιβέρα.
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1  Λεν «βλέπει» πρόβλημα με την καύση RDF
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-09-2019

Επιφάνεια: 955.14 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΙΕΥΚΡΙΝΙΣΕΙΣ 
ΑΠΟ ΜΕΤΡΗΣΕΙΣ 
ΖΗΤΕΙ Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ 
ΠΟΛΙΤΩΝ
Απαντήσεις σε συγκεκριμένα 
ερωτήματα για τη μέτρηση της 
αέριας ρύπανσης στον Βόλο 
ζητούν από την καθηγήτρια του 
Τμήματος Χημείας του Α.Π.Θ. 
κ. Αικατερίνη Σαμαρά, τα μέλη 
της Επιτροπής Αγώνα Πολιτών 
ενάντια στην καύση σκουπιδιών 
από την ΑΓΕΤ. Συγκεκριμένα, 
ζητούν διευκρινίσεις σχετικά 
με τις πρόσφατες δηλώσεις του 
περιφερειάρχη Κ. Αγοραστού 
για τη συνεργασία με το Α.Π.Θ. 
και αν η εφαρμογή της μεθόδου 
της ολφακτομετρίας θα οδηγήσει 
σε μία ασφαλή απάντηση για 
τον κύριο υπεύθυνο της αέριας 
ρύπανσης στον Βόλο.
Η επιστολή της Επιτροπής προς την 
κ. Σαμαρά αναφέρει μεταξύ άλλων 
τα εξής: Ως Επιτροπή Αγώνα 
Πολιτών Βόλου θα θέλαμε να σας 
ευχαριστήσουμε για την προθυμία 
σας να συμβάλλετε επιστημονικά 
προς την κατεύθυνση της 
επίλυσης του προβλήματος της 
αέριας ρύπανσης του Βόλου 
γενικά και κατ’ επέκταση, να 
αποκαλυφθούν οι συνέπειες 
της καύσης απορριμμάτων από 
την τσιμεντοβιομηχανία ΑΓΕΤ- 
Lafarge, που βρίσκεται μέσα 
στον Δήμο Βόλου. Αναμένουμε 
τα αποτελέσματα της έρευνά 
σας, η οποία χρηματοδοτήθηκε 
από την Περιφέρεια Θεσσαλίας 
μετά από την πίεση των πολιτών. 
Στο μεταξύ, θα επιθυμούσαμε 
με αίσθημα επιστημονικής και 
κοινωνικής ευθύνης να μας 
απαντήσετε σε κάποια καίρια 
ερωτήματα που ταλανίζουν την 
πόλη μας.
1. Είναι καιρός που η οσμή 
καμένου πλαστικού είναι διάχυτη 
στην ατμόσφαιρα πάνω από την 
πόλη μας. Ταυτόχρονα πολλοί 
συμπολίτες διαμαρτύρονται για 
δυσφορία κατά την αναπνοή, 
κάψιμο και τσούξιμο σε μάτια, 
βήχα και κάψιμο στον λαιμό, 
γεγονός που επιβεβαιώνει 
και καταγγέλλει ο Ιατρικός 
Σύλλογος Μαγνησίας. «Κατά 
σύμπτωση» το φαινόμενο αυτό 
εμφανίστηκε ταυτόχρονα με 
την καύση απορριμματογενών 
καυσίμων (που η σύστασή τους 
απεδείχθη ότι είναι 95% πλαστικό) 
από το εργοστάσιο παραγωγής 
τσιμέντου της ΑΓΕΤ-Lafarge, που 
λειτουργεί μέσα στον αστικό ιστό 
καίγοντας 700 τόνους κάθε μέρα 
από τα παραπάνω απόβλητα σε 
συνδυασμό με πετ κοκ. Στις 6/9/19 
ο περιφερειάρχης κ. Αγοραστός 
διαβεβαίωσε εκ μέρους σας τους 
δημότες του Βόλου ότι οι οσμές 
αυτές δεν είναι επικίνδυνες για τη 
Δημόσια Υγεία! Δεν γνωρίζουμε 
αν πραγματικά προβήκατε σε 
τέτοιες διαβεβαιώσεις γι’ αυτό 
σας ρωτάμε δημόσια και θέλουμε 
άμεση και ξεκάθαρη απάντηση αν 
αυτή η δήλωση έγινε από τη μεριά 
σας.

• ΑΠΑΝΤΗΣΗ ΥΠ. ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ Κ. ΧΑΤΖΗΔΑΚΗ ΣΕ ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ ΑΑ. ΜΕΙΚΟΠΟΥΑΟΥ

Λεν «βλέπει» πρόβλημα 
με την καύση RDF

Να αναπνεύσουν ελεύθερα, 
γιατί η ατμόσφαιρα είναι 
καθαρή, ενώ η ΑΓΕΤ με 
την καύση σκουπιδιών δεν 
ευθύνεται για οποιαδήποτε 
ρύπανση, προτρέπει το 
υπουργείο Περιβάδδοντος 
τους ποΠίτες τουΒόΑου.

Α
υτό προκύπτει από την απάντη
ση που δίνουν ο υπουργός Πε
ριβάλλοντος κ. Χατζηδάκης και 
οι αρμόδιες υπηρεσίες του υπουργεί

ου σε κοινοβουλευτική ερώτηση του 
Αλέξανδρου Μεϊκόπουλου σχετικά με 
«την ανησυχία των πολιτών από την 
καύση RDF από την ΑΓΕΤ».
0 κ. Χατζηδάκης μάλιστα αναφέρει 
πως «η Περιφέρεια μας ενημέρωσε 
ότι ένας από τους σημαντικότερους 
παράγοντες ρύπανσης της ατμόσφαι
ρας είναι οι ανεξέλεγκτες καύσεις 
πλαστικών και άλλων στερεών υλικών 
σε υπαίθριους και στεγασμένους χώ
ρους». Δηλαδή επί της ουσίας ακόμη 
και η Περιφέρεια που ζητά να στα
ματήσει η καύση RDF απενεχοποιεί 
την καύση σύμφωνα με την επίσημη 
απάντηση του κ. Χατζηδάκη. Επίσης, 
χαρακτηριστικό είναι ότι ενώ ο γε
νικός γραμματέας Περιβάλλοντος κ. 
Αραβώσης δήλωσε πως για το θέμα 
της αέριας ρύπανσης είναι αρμόδιο το 
υπουργείο, όλες οι υπηρεσίες ρίχνουν 
την ευθύνη των ελέγχων στην Περι
φέρεια. Η Επιτροπή Πολιτών απαντά 
πως «το μήνυμα που περνάει αυτή 
η απάντηση είναι ότι όλα είναι νόμιμα 
άσχετα που η ατμόσφαιρα ζέχνει και ο 
καρκίνος διογκώνεται».
0 υπουργός απαντώντας στον βου
λευτή αναφέρει ότι η βιομηχανία ελέγ
χεται συστηματικά και από τα Κλιμάκια 
Ελέγχου Ποιότητας Περιβάλλοντος της 
Περιφέρειας.
«Επίσης, οι Υπηρεσίες των Περιφε
ρειακών Ενοτήτων Μαγνησίας και 
Σποράδων πραγματοποιούν ελέγχους 
στα φορτία εναλλακτικού καυσίμου τα 
οποία λαμβάνει η εταιρεία. Σημειώ
νουμε ότι η οικεία Περιφέρεια, η οποία 
και έχει τη σχετική αρμοδιότητα, έχει 
προβεί σε ενέργειες για την προμήθεια 
νέων σταθμών μέτρησης της ατμο
σφαιρικής ρύπανσης. Επίσης, η Περι
φέρεια μας ενημέρωσε ότι ένας από 
τους σημαντικότερους παράγοντες 
ρύπανσης της ατμόσφαιρας είναι οι 
ανεξέλεγκτες καύσεις πλαστικών και 
άλλων στερεών υλικών σε υπαίθριους 
και στεγασμένους χώρους και για τον 
λόγο αυτό υπάλληλοι της Περιφέρειας 
διενεργούν συνεχείς ελέγχους. 
Τέλος, ως προς το ζήτημα της συ
γκρότησης της Επιτροπής Κοινωνικού 
Ελέγχου για την οποία είχε δεσμευ
τεί η προηγούμενη πολιτική ηγεσία 
του υπουργείου σε απάντησή της 
(16877/171 /23-4- 2018) σε Ερώτηση

Βουλής(4541/20-3-2018) του ιδίου κ. 
βουλευτή, όπως άλλωστε προκύπτει 
και από τα έγγραφα, δεν λάβαμε καμία 
σχετική ενημέρωση από τις Υπηρεσίες 
του ΥΠΕΝ προς τις οποίες εστάλη η 
παρούσα Ερώτηση», αναφέρει στην 
απάντησή του ο κ. Χατζηδάκης.

Διεύθυνση Περιβαλλοντικής 
Αδειοδότησης:
Κανένα πρόβλημα
Η Διεύθυνση Περιβαλλοντικής Αδειο- 
δότησης αναφέρει στην απάντησή της 
προς τον βουλευτή πως δεν υπάρχουν 
αποκλίσεις από την άδεια του εργο
στασίου περιγράφοντας πως γίνεται 
αυτοέλεγχος και πως αρμόδιες να 
ελέγχουν το εργοστάσιο είναι αυτές 
της Περιφέρειας και της Αποκεντρω
μένης...
«Στους ισχύοντες περιβαλλοντικούς 
όρους λειτουργίας της συγκεκριμένης 
εγκατάστασης προβλέπεται η διενέρ
γεια αυστηρού ποιοτικού ελέγχου 
κατά την παραλαβή των δευτερογε
νών καυσίμων, βάσει τυποποιημέ
νων μεθόδων ελέγχου σύμφωνα με 
το πρότυπο ΕΝ 15359:201 1: «Solid 
Recovered FueisSpecifications and 
Classes) και τίθενται όρια στο περιε
χόμενο χλώριο και υδράργυρο.
Οι δειγματοληψίες και οι μέθοδοι ανά
λυσης των παραπάνω παραμέτρων 
ακολουθούν τα αναφερόμενα στα ευ
ρωπαϊκά πρότυπα ΕΝ 15442:2011 και 
ΕΝ 15443:2011. Η λειτουργία κεντρι
κού και πλήρως αυτοματοποιημένου 
ελέγχου της διεργασίας με αναλυτές 
συνεχούς ροής και συνεχείς καταγρα
φές σε πραγματικό χρόνο, διασφαλί
ζουν σταθερότητα της λειτουργίας και 
συνεχή έλεγχο των εκπεμπόμενων 
ρύπων καθώς και άμεση διακοπή 
της τροφοδοσίας ή/και λειτουργίας 
σε περίπτωση δυσλειτουργιών. Αρ
μόδιες αρχές για τον έλεγχο τήρησης 
των εγκεκριμένων περιβαλλοντικών 
όρων, σύμφωνα με το άρθρο 20, παρ 
3, του (α) σχετικού νόμου, είναι: α) η 
Ειδική Υπηρεσία Επιθεωρητών Περι
βάλλοντος (ΕΥΕΠ), σύμφωνα με το 
άρθρο 9 του ν. 2947/2001 (Α 228), 
όπωςέχειτροποποιηθεί και ισχύει, για

κάθε περίπτωση διενέργειας περιβαλ
λοντικής επιθεώρησης, β) οι αρμόδι
ες υπηρεσίες των Αποκεντρωμένων 
Διοικήσεων και των Περιφερειών σε 
έργα καιδραστηριότητεςτηςχωρικής 
αρμοδιότητάς τους και γ) τα Κλιμάκια 
Ελέγχου Ποιότητας Περιβάλλοντος σε 
έργα καιδραστηριότητεςτης χωρικής 
αρμοδιότητάς τους».

«Το δίκτυό μας 
δεν καταγράφει 
οσμές, διοξίνες 
και φουράνια»
Η Γενική Διεύθυνση Περιβαλλοντι
κής Πολιτικής και ποιότηταςτου αέρα 
απαντά πως «η παρακολούθηση της 
ποιότητας του περιβάλλοντα αέρα 
πραγματοποιείται από το Εθνικό Δί
κτυο Παρακολούθησης Ατμοσφαιρι
κής Ρύπανσης (ΕΔΠΑΡ) με σταθερούς 
αυτόματους σταθμούς που λειτουρ
γούν σε 24ωρη βάση».
Όπως ωστόσο αναφέρει η Υπηρεσία 
«στους σταθμούς του ΕΔΠΑΡ, παρα- 
κολουθούνται ρύποι που προβλέπο- 
νται στη σχετική νομοθεσία για την 
εκτίμηση και αξιολόγηση της ποιότη
ταςτου περιβάλλοντα αέρα. 
Ενδεχόμενη ύπαρξη στην ατμόσφαι
ρα μη αστικών ατμοσφαιρικών ρύ
πων (π.χ. διοξίνες, φουράνια κλπ), οι 
οποίοι πιθανόν να συνδυάζονται και 
με ύπαρξη οσμών, δεν είναι δυνατόν 
να καταγραφούν από το υπάρχον 
δίκτυο παρακολούθησης ατμοσφαι
ρικής ρύπανσης ΕΔΠΑΡ. Στο ΕΔΠΑΡ 
είναι ενταγμένος ένας σταθμός μέ
τρησης στον Βόλο τον οποίο λειτουρ
γεί η Περιφέρεια. Σημειώνεται ότι η 
Περιφέρεια Θεσσαλίας, σύμφωνα με 
τον Ν. 3852/10 (ΦΕΚ87/Α/7.6.10), 
την ΚΥΑ ΗΠ 14122/549/Ε103 
(ΦΕΚ 488Β/30.3.11) και την ΚΥΑ 
174505/607 (ΦΕΚ 1311 Β/13.4.17), 
έχει την αρμοδιότητα για την παρα
κολούθηση της ποιότητας του αέρα 
και την εγκατάσταση και λειτουργία 
σταθμών καθώς και την ενημέρωση 
του κοινού εντός των διοικητικών 
ορίων της, ενώ το ΥΠΕΝ έχει ως αρ
μοδιότητα την εποπτεία του εν λόγω 
σταθμού του ΕΔΠΑΡ. Παρόλα αυτά, το

υπουργείο, μέσω έργου που χρημα
τοδοτήθηκε από το ΕΣΠΑ, ανανέωσε 
τον Οκτώβριο του 2016 τον σταθμό 
του ΕΔΠΑΡ στον Βόλο με νέο αναλυ
τή αιωρούμενων σωματιδίων ΑΣ10 (ο 
οποίος αντικατέστησε τον παλιό) και 
για πρώτη φορά επεκτάθηκε η παρα
κολούθηση, σε αιωρούμενα σωματί
δια ΑΣ2,5 με την προσθήκη ενός άλλου 
αναλυτή. Η εκτίμηση της ποιότητας 
του αέρα στον Βόλο πραγματοποιεί
ται από τις μετρήσεις του σταθμού, 
και τα αποτελέσματα παρουσιάζονται 
στο Παράρτημα VIII της ΕτήσιαςΈκ- 
θεσης Ποιότητας της Ατμόσφαιρας 
που βρίσκεται στην ιστοσελίδα του 
υπουργείου www.ypeka.gr στη θε
ματική ενότητα ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ / ΠΟΙ
ΟΤΗΤΑ ΑΤΜΟΣΦΑΙΡΑΣ / ΕΚΘΕΣΕΙΣ. 
Οποιοσδήποτε μπορεί να ενημερωθεί 
για τα αποτελέσματα των μετρήσεων 
του σταθμού, σε ετήσια βάση αλλά 
και να έχει ελεύθερη πρόσβαση στα 
πρωτογενή δεδομένα (ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ 
/ ΠΟΙΟΤΗΤΑ ΑΤΜΟΣΦΑΙΡΑΣ / ΔΕΔΟ
ΜΕΝΑ ΜΕΤΡΗΣΕΩΝ ΑΤΜΟΣΦΑΙΡΙ
ΚΗΣ ΡΥΠΑΝΣΗΣ). Συγκεκριμένα, για 
το 2018, ο σταθμός κατέγραψε ετήσια 
μέση συγκέντρωση για τα αιωρούμενα 
σωματίδια ΑΣ10 ίση με 32μρ/ηη3 και 
συνεπώςδεν παρατηρήθηκε υπέρβα
ση της ετήσιας οριακής τιμής (40μρ/ 
m3). Επίσης, παρατηρήθηκαν 36 ημέ
ρες με μέση 24ωρη τιμή συγκέντρω
σης ΑΣ10 μεγαλύτερη από 50pg/m3 
εκ των οποίων οι 12, αποδόθηκαν σε 
μεταφορά σκόνης από απομακρυσμέ
νες περιοχές (Σαχάρα) και συνεπώς 
δεν υπήρξε υπέρβαση. Αναφορικά, 
με τα αιωρούμενα σωματίδια ΑΣ2,5, 
ο σταθμός κατέγραψε ετήσια μέση συ
γκέντρωση ίση με 19μg/m3 και συνε
πώςδεν παρατηρήθηκε υπέρβαση της 
ετήσιας οριακής τιμής.

«Τα εισαγόμενα καύσιμα 
πληρούν τις προδιαγραφές»
Η Γενική Γραμματεία Συντονισμού Δι
αχείρισης απαντά για τη μεταφορά του 
RDF με πλοία στην ΑΓΕΤ:
«Η Υπηρεσία μας κατά τη φάση εξέτα
σης του φακέλου κοινοποίησης που 
υποβάλλουν οι ενδιαφερόμενοι για την 
έγκριση της εν λόγω μεταφοράς, αξιο
λογεί στοιχεία αναφορικά με την πηγή 
προέλευσης ή και την παραγωγική δι
αδικασία, καθώς και σχετικά στοιχεία/ 
βεβαιώσεις που αποδεικνύουν ότι τα 
εισαγόμενα δευτερογενή καύσιμα 
πληρούν τις προδιαγραφές της ΚΥΑ 
56366/4351/2014 (ΦΕΚ 3339 Β). Σε 
κάθε περίπτωση, κατά την πραγματο
ποίηση των μεταφορών, οι αρμόδιες 
ελεγκτικές αρχές (του ΥΠΕΝ αλλά και 
της Περιφέρειας) μπορούν να ζητή
σουν τη διενέργεια δειγματοληψιών 
και αναλύσεων στα εισαγόμενα υλι
κά».
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1  Κέρατο ιοο... διαβόϋου «φύτρωσε» σε Ινδό
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 24 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-09-2019

Επιφάνεια: 190.88 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κέρατο ιοο... διαβόϋου «φύτρωσε» σε Ινδό
Ενα χτύπημα στο κεφάλι 
ήταν αρκετό για να αποκτή
σει το «κέρατο του διαβό
λου» 74χρονος Ινδός. Ο Σι
άμ Λαλ Γιαντάβ (φωτό) εξέ- 
ηληξε τους γιατρούς όταν 
εμφανίστηκε στο νοσοκο
μείο με κέρατο 10 εκατο
στών στο κεφάλι Οπως τους 
είπε ο αγρότης από το χω

ριό Ραχλί της ινδικής πολι
τείας Μαντία Πραντές, εί
χε τραυματιστεί στο κεφά
λι πριν από πέντε χρόνια εμ
φανίζοντας ένα ασυνήθιστο 
«καρούμπαλο», καθώς, αντί 
το μέγεθός του να μειώνεται 
με την πάροδο του χρόνου, 
αυξανόταν. Στην αρχή έβα
ζε τον κουρέα του να το κό

ψει, όμως τον τελευταίο και
ρό άρχισε να μεγαλώνει ανε
ξέλεγκτα καταλήγοντας να 
μοιάζει με κέρατο, το οποίο 
είναι γνωστό και σαν «κέρα
το του διαβόλου».

Οι γιατροί του Bha- 
gyoday Tirth Hospital στη 
Σαγκάρ που το εξέτασαν δι
απίστωσαν ότι ήταν ένας κα

λοήθης όγκος, ο οποίος ήταν 
φτιαγμένος από κερατίνη. 
Πρόκειται για την ουσία από 
την οποία αποτελούνται τα 
νύχια και οι τρίχες. Το κέρα
το αφαιρέθηκε με χειρουργι
κή επέμβαση, αλλά ακόμη το 
ιατρικό προσωπικό δεν μπο
ρεί να εξηγήσει για ποιον λό
γο σχηματίστηκε.
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1  Ημερίδα Χειρουργικής στη Σπάρτη
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ

ΜΕΣΣΗΝΙΑΣ
Σελ.: 23 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-09-2019

Επιφάνεια: 91.49 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ημερίδα Χειρουργικής 
στη Σπάρτη

"Επείγουσα χειρουργική. Πρόληψη και σύγχρονες αρχές 
αντιμετώπισης ίου καρκίνου" είναι ίο θέμα της 1ης Ημερίδας 
Χειρουργικής που διοργανώνουν αυτό το Σάββατο στη Σπάρτη, 
στο αμφιθέατρο του Πανεπιστημίου Πελοποννήσου, η Χει
ρουργική Κλινική του Νοσοκομείου Σπάρτης και η Λ’ Προπαι- 
δευτική Χειρουργική Κλινική ΕΚΠΑ του «Ιπποκράτειου».

Η ημερίδα ξεκινά στις 11 το πρωί και απευθύνεται τόσο σε 
ιατρούς και συνολικά σε επαγγελματίες υγείας, όσο και στο 
ευρύ κοινό και τελεί υπό την αιγίδα του Ιατρικού Συλλόγου 
Λακωνίας.

Αποτελείται από δύο ενότητες: Η πρωινή στόχο έχει την 
ενημέρωση και ευαισθητοποίηση νέων ιατρών κάθε ειδικότητας, 
καθώς και επαγγελματιών υγείας, σχετικά με την αντιμετώπιση 
επειγόντων περιστατικών.

Η απογευματινή, που ξεκινά στις 6 το απόγευμα της ίδιας 
μέρας, απευθύνεται σε επαγγελματίες υγείας αλλά κυρίως στο 
ευρύ κοινό, με σκοπό την ενημέρωση για την αιτιοπαθογένεια 
και την κλινική προσέγγιση (πρόληψη, διάγνωση, θεραπεία) 
του καρκίνου.

Τη διοργάνωση στηρίζει η Περιφέρεια Πελοποννήσου, Π.Ε. 
Λακωνίας, ενώ η παρακολούθηση είναι ελεύθερη.
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1  Δράση ενημέρωσης για την άνοια
Πηγή: ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΣ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-09-2019

Επιφάνεια: 93.13 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΨΕΠ
Δράση ενημέρωσης για την άνοια

Η Εταιρεία Ψυχοκοινωνικής Έρευνας και Παρέμβασης - ΕΨΕΠ, με την ευκαιρία της Παγκό
σμιας Ημέρας Νόσου Alzheimer, διοργανώνει δράση ενημέρωσης και ευαισθητοποίησης με τίτλο: 
«Ας μιλήσουμε για την άνοια».

Η δράση θα λάβει χώρα το πρωί της Παρασκευής 20 Σεπτεμβρίου και ώρες από 10:00 π.μ. έως 
13:00, στο κτίριο της Περιφέρειας Ηπείρου στα Ιωάννινα.

Στο χώρο θα βρίσκονται ειδικοί επιστήμονες της ΕΨΕΠ και εθελοντές, οι οποίοι θα πληροφορήσουν 
το κοινό για τη Νόσο Alzheimer, ενώ άτομα άνω των εξήντα πέντε ετών θα έχουν τη δυνατότητα να 
μάθουν για τη λειτουργία της μνήμης τους μέσω ενός δωρεάν τεστ.

Παράλληλα, η 5η και 6η ΤΟΜΥ (Τοπική Μονάδα Υγείας) Ιωαννίνων θα ενημερώσουν το κοινό για την 
άνοια και γενικότερα για τις παρεχόμενες υπηρεσίες των ΤΟΜΥ.

Στόχος της δράσης είναι να ενημερωθεί το κοινό και οι περιθάλποντες για τους παράγοντες κιν
δύνου της Νόσου Alzheimer καθώς και τους τρόπους πρόληψης και φροντίδας της, ώστε να διατη
ρεί ο κάθε άνθρωπος στο πέρασμα του χρόνου ενεργητικότητα και καλή ποιότητα ζωής.
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1  Μοχλός στήριξης του τουρισμού το Πανεπιστημιακό
Νοσοκομείο

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ
ΗΠΕΙΡΟΥ

Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-09-2019

Επιφάνεια: 725.15 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜοχΩός στήριξης του τουρισμού 
το πανεπιστημιακό Νοσοκομείο

Ένα βασικό εργαλείο έχει στη διάθεσή του το Πανεπιστημιακό 
Νοσοκομείο Ιωαννίνων, όπως όμως και οι φορείς της τοπικής κοι
νωνίας, κυρίως δε οι φορείς και οι επαγγελματίες του τουρισμού, 
που μπορούν να το αξιοποιήσουν αναλόγως.

» » 5
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1  Μοχλός στήριξης του τουρισμού το Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-09-2019

ΜΕΣΩ ΤΗΣ ΠΙΣΤΟΠΟΙΗΣΗΣ ΚΛΙΝΙΚΩΝ ΚΑΙ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΩΝ

ΜοχΒόζ στήριξης του τουρισμού 
το Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο

:-ίίί»«

w _m να βασικό εργαλείο έχει στη διά- 
Ε· θέσή του το Πανεπιστημιακό ΙΜο- 
■μ σοκομείο Ιωαννίνων, όπως όμως 

και οι φορείς της τοπικής κοινωνίας, κυ
ρίως δε οι φορείς και οι επαγγελματίες 
του τουρισμού, που μπορούν να το αξιο- 
ποιήσουν αναλόγως.

T0U ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΥ
ιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιι

Στις 13 Σεπτεμβρίου ολοκληρώθηκε η 
διαδικασία πιστοποίησης 14 κλινικών του 
ΠΓΝΙ, ενώ είχε προηγηθεί η πιστοποίηση 
13 εργαστηρίων, μονάδων και τμημάτων 
του νοσηλευτικού ιδρύματος.

Ο αριθμός αυτός είναι από μόνος του 
εξαιρετικά σημαντικός, γιατί το ΠΓΝΙ κα
θίσταται επισήμως, το μοναδικό δημόσιο 
νοσοκομείο με τέτοιο εύρος πιστοποιή
σεων. Αυτό όμως με μία δεύτερη ανά
γνωση, όπως ανέφερε ο διοικητής του 
ΠΓΝΙ Β. Τσίκαρης μεταφράζεται και σε άλ
λες παραμέτρους, όπως είναι η ενίσχυση 
της τουριστικής δραστηριότητας.

«Το ΠΓΝΙ μπορεί να αναδειχθεί σε βα
σικό μοχλό στήριξης και της τουριστικής 
δραστηριότητας της περιοχής καθώς η 
ύπαρξη πιστοποιημένων ιατρικών μονά
δων εντάσσεται σιγά-σιγά ως βασικό προ- 
απαιτούμενο στα τουριστικά πακέτα», ση
μείωσε ο κ. Τσίκαρης, ενώ αξίζει να υπεν
θυμιστεί, ότι και στο πρόσφατο παρελ
θόν, και σε επίπεδο πολιτικής ηγεσίας 
από το υπουργείο Υγείας, αλλά και από 
τους τοπικούς φορείς, όπως η Περιφέ
ρεια, επισημάνθηκε αρκετές φορές η δυ
νατότητα που υπάρχει για την ανάπτυξη 
του ιατρικού τουρισμού στην περιοχή 
των Ιωαννίνων.

Ο κ. Τσίκαρης, αλλά και η διοίκηση με 
ανακοίνωσή της, συγχαίρουν και εκφρά
ζουν θερμές ευχαριστίες προς τους ερ
γαζόμενους, που συμμετείχαν στις διαδι
κασίες της πιστοποίησης. Ιδιαίτερες ευ
χαριστίες εκφράζονται επίσης προς το 
Γραφείο Ελέγχου Ποιότητας, Έρευνας και 
Εκπαίδευσης για τη σημαντική συμβολή

του στο αποτέλεσμα αυτό.
«Προτρέπουμε τους εργαζόμενους και 

τα στελέχη των υπόλοιπων κλινικών, μο
νάδων και υπηρεσιών να θέσουν ως 
στόχο την πιστοποίησή τους. Τα οφέλη 
για τους πολίτες, τους εργαζόμενους και 
την περιοχή στην ποιότητα και την ασφά
λεια των παρεχόμενων υπηρεσιών υγείας 
θα είναι σημαντικά», πρόσθεσε ο κ. Τσί
καρης

«Τρέχει» η διαδικασία 
των προσλήψεων

Παράλληλα, ο κ. Τσίκαρης ανακοίνωσε 
χθες, πως μετά την έγκριση από την πο
λιτική ηγεσία και το αςεπ, βρίσκεται σε 
εξέλιξη και ολοκληρώνεται στις 27 Σε
πτεμβρίου, η προκήρυξη για την πρό
σληψη 199 εργαζομένων στην υπηρεσία 
καθαριότητας και 11 εργαζομένων στην 
υπηρεσία φύλαξης του νοσοκομείου. Η 
διοίκηση ωστόσο απευθύνει μία έκκληση 
προς τους ενδιαφερομένους, να είναι 
όσο γίνεται περισσότερο τυπικοί και προ
σεκτικοί στις αιτήσεις τους και στα δικαι- 
ολογητικά, καθώς όπως διαπιστώθηκε 
στο πρόσφατο παρελθόν, οποιοδήποτε 
«κενό», στα στοιχεία, τους θέτει αυτό
ματα εκτός της διαδικασίας.

Και μία απάντηση 
επί προσωπικού...

Για προσπάθεια σπίλωσης υπολήψεων, 
και ηθικής εξόντωσης και για εκστρατεία 
λάσπης, με προφανή σκοπό να επιτύχουν 
αλλότριους, αλλά ξεκάθαρους πολιτι
κούς στόχους, αναγκάζοντας τη διοίκηση 
και προσωπικά τον ίδιο σε παραίτηση, 
έκανε λόγο ο Β. Τσίκαρης, που απάντησε 
στη δημόσια κριτική και στην ανακοίνωση 
της ΔΑΚΕ του ΠΓΝΙ, που αφορά στην πρό
σληψη του γιου του στο νοσοκομείο, με 
σύμβαση διάρκειας δύο ετών.

Ο κ. Τσίκαρης σε συνέντευξη Τύπου 
που παραχώρησε στα τοπικά μέσα στά
θηκε αφενός στη διαδικασία, που ακο
λουθήθηκε για την πρόσληψη του ελάχι

στου αναγκαίου προσωπικού στο Λογι
στήριο του νοσοκομείου, προσπάθεια 
που εν τέλει δεν καρποφόρησε κιόλας, 
αφού όπως είπε από τις τέσσερις θέσεις 
της πρκήρυξης καλύφθηκαν οι τρεις και 
μία έμεινε κενή.

«Πιστεύουν ότι μπορούν να με θίξουν 
ηθικά προβάλλοντας την πρόσληψη του 
γιου μου ως επικουρικό προσωπικό. Μια 
πρόσληψη που έγινε μέσα από διαδικα
σίες αδιάβλητες, ύστερα από δημόσια 
πρόσκληση με την έγκριση του ΑΣΕΠ, η 
οποία αφορούσε όλες τις δομές υγείας 
πανελλαδικά, με ηλεκτρονική υποβολή 
των αιτήσεων και των δικαιολογητικών, 
θέμα για το οποίο έχω απαντήσει δημό
σια. Ελπίζουν να προκαλέσουν την πα
ραίτησή μου για να διαχειριστούν με 
άνεση και παλαιοκομματικού τύπου πρα
κτικές το ΠΓΝΙ. Τους ενημερώνω ότι στη 
μέχρι τώρα διαδρομή μου όποιος επιχεί
ρησε να με εκβιάσει πέτυχε το αντίθετο 
αποτέλεσμα. Πολύ περισσότερο δεν 
μπορούν οι λασπολόγοι να με αγγίξουν 
ηθικά, γιατί ότι έπραξα στη ζωή μου το 
έπραξα δημόσια και με εντιμότητα», ση
μείωσε.

Περισσότερο όμως επικριτικός ήταν για 
το περιεχόμενο της ανακοίνωσης της 
ΔΑΚΕ, που κατηγόρησε τη διοίκηση, ότι 
«μεταφέρει» κονδύλια από άλλους κωδι
κούς ακόμη και από τις πιστώσεις που 
υπάρχουν για τα φάρμακα, ώστε να κα
λυφθεί η μισθοδοσία του επικουρικού 
προσωπικού.

«Προφανώς γνωρίζουν, ότι ο προϋπο
λογισμός για το φάρμακο είναι κλειστός, 
που σημαίνει ότι δεν μπορεί κάποιος να 
αφαιρέσει ούτε να προσθέσει κονδύλια. 
Η ηθική των μηχανισμών και της ρου
σφετολογίας που υπηρετήσατε χρόνια 
και συνεχίζετε να υπηρετείτε στο ΠΓΝΙ 
δεν μπορεί να συγκριθεί σε τίποτα με τη 
δική μου διάφανη δημόσια διαδρομή», 
σημείωσε μεταξύ άλλων ο κ. Τσίκαρης, 
που επιφυλάχθηκε μάλιστα να απαντή
σει σε επόμενη φάση και σε άλλο (νομικό 
προφανώς) επίπεδο στη ΔΑΚΕ...
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1  του Νοσοκομείου Παρεμβάσεις από Μαντά και
Μπέζο

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ
ΜΕΣΣΗΝΙΑΣ

Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-09-2019

Επιφάνεια: 831.02 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΕΥΡΕΙΑ ΣΥΣΚΕΨΗ ΣΤΗΝ ΚΥΠΑΡΙΣΣΙΑ

του Νοσοκομείου
Τ

α σοβαρά προβλήματα που υπάρχουν στο Νοσοκομείο Κυπαρισσίας από την υπο- 
στελέχωσή του επισημάνθηκαν στη χθεσινή ημερίδα που διοργάνωσε ο Σύλλογος 
Εργαζομένων του ιδρύματος. Οπως τονίστηκε χαρακτηριστικά, οι ελλείψεις γιατρών 

και μάλιστα σε βασικές ειδικότητες το έχουν υποβαθμίσει και η περιοχή χρειάζεται ένα 
πλήρως στελεχωμένο νοσοκομείο που θα μπορεί να καλύψει τις ανάγκες της. Αυτό 
που ζητούν είναι κάλυψη και αύξηση των οργανικών θέσεων και διαχωρισμό του από 
το Νοσοκομείο Καλαμάτας με επαναφορά του στην πρότερη διοικητική δομή.

Σύντομο χαιρετισμό απηύθυνε η μη
τροπολίτης Τριφυλίας και Ολυμπίας κ. 
Χρυσόστομος μιλώντας για τη σχετική 
επιστολή που είχε στείλει ο ίδιος από το 
2011 στον τότε υπουργό Υγείας επιση- 
μαίνοντας την ανάγκη ύπαρξης και στε- 
λέχωσης του νοσοκομείου.

Στη συνέχεια η πρόεδρος του Συλ
λόγου Εργαζομένων Ξένια Στρατικό- 
πουλου σημείωσε πως η ημερίδα γίνεται 
λόγω των προβλημάτων που υπάρχουν 
από την υποστελέχωση του νοσοκομείου, 
που το οδηγεί σε υποβάθμιση, καθώς 
αυτή τη στιγμή λειτουργεί μόνο με 13 
μόνιμους γιατρούς. Χαρακτηριστικά ανέ
φερε τα προβλήματα στη Χειρουργική 
Κλινική όπου πλέον δεν γίνονται χει
ρουργεία και έχει μείνει μόνο ένας επι
κουρικός γιατρός. Επίσης μίλησε και για 
τα προβλήματα στις άλλες κλινικές και 
ειδικότητες που κάνουν το ίδρυμα να 
υπολειτουργεί. Υπογράμμισε δε πως η 
μείωση των οργανικών θέσεων μειώνει 
και τις δυνατότητές του. Ενώ με πλήρη 
στελέχωση, όπως είπε, θα μπορούσε 
να καλύπτει όλες τις ανάγκες της πε
ριοχής και να μην μετακινούνται οι ασθε
νείς. Αυτό που ζητούν είναι η επαναφορά 
των μετακινούμενων γιατρών, επικου
ρικούς για την κάλυψη των αναγκών, 
προκήρυξη όλων των οργανικών θέσεων 
γιατρών ΕΣΥ και σε όλο το λοιπό προ
σωπικό, κάλυψη θέσης αναπληρωτή δι
οικητή, αναδιαμόρφωση του οργανισμού, 
αύξηση θέσεων και αποσύνδεση από 
τον οργανισμό του Νοσοκομείου Κα
λαμάτας.

Στατιστικά στοιχεία για την κίνηση του 
νοσοκομείου ανά κλινική και στο σύνολο 
παρουσίασε ο γιατρός Γιάννης Κων- 
σταντόπουλος, τονίζοντας πως το 
2017 αντιμετωπίστηκαν 35.000 περι
στατικά και το 2018 32.000 περιστατικά.

Υπογράμμισε δε ότι η περιοχή έχει ανάγκη 
το νοσοκομείο και η στελέχωσή του 
είναι αναγκαία, για αυτό ο καθένας 
πρέπει να βοηθήσει από τη θέση του.

Ο γιατρός Σωτήρης Νταβέλης επι- 
σήμανε τη δραστηριότητα της Ορθοπαι- 
δικής Κλινικής και όλα αυτά που γίνονται 
και μπορούν να γίνουν όταν υπάρχει 
στήριξη.

Την αισιοδοξία του ότι θα υπάρχουν 
θετικές εξελίξεις επισήμανε στον χαιρετι
σμό του ο δήμαρχος Τριφυλίας Γιώργος 
Λεβεντάκης. Ευχαρίστησε τους γιατρούς 
και τους εργαζόμενους για αυτή την ενη
μέρωση, διαΒεΒαιώνοντάς τους ότι τόσο 
ο ίδιος όσο και ο δήμος θα είναι δίπλα 
τους σε αυτή την προσπάθεια. Εξέφρασε 
την αισιοδοξία του ότι σύντομα θα βρεθεί 
λύση. “Εχω διαβεβαιώσεις από υψηλό 
επίπεδο ότι δεν θα κλείσει, αλλά θα ανα

βαθμιστεί και θα έχουμε επιστροφές που
λακίδων. Οι πολίτες της Τριφυλίας έχουν 
δικαιώματα και δεν μπορεί να μείνουν 
έτσι" τόνισε χαρακτηριστικά. Τέλος ανέ
φερε ότι την επόμενη εβδομάδα θα έχει 
συνάντηση με τον υπουργό Υγείας και 
θα υπάρχουν θετικές δηλώσεις.

Την αναγκαιότητα ύπαρξης και στήρι
ξης του νοσοκομείου επισήμανε ο δή
μαρχος Ζαχάρως Κωνσταντίνος Αλε- 
ξανδρόπουλος.

Χρειάζεται πλήρης στελέχωση και αυ
τονόμηση του νοσοκομείου με αναδια
νομή του πλούτου που παράγεται, επι- 
σήμανε εκ μέρους της εκτελεστικής επι
τροπής ΑΔΕΔΥ ο κ. Πετρόπουλος.

Ο Ιωάννης Λαζαρίδης αντιπρό
εδρος της ΠΟΕΔΗΝ σημείωσε ότι η πο
λιτική βούληση είναι για ένα νοσοκομείο 
ανά νομό και υπάρχουν πολλά παρα

δείγματα σε άλλες περιοχές. “Για εμάς - 
είπε- το όλο ζήτημα είναι η αποσύνδεση 
των νοσοκομείων".

Από τους επικεφαλής των δημοτικών 
παρατάξεων, ο Σωτήρης Μπακούρος 
σημείωσε ότι η αναγκαιότητά του είναι 
αδιαμφισβήτητη και πρέπει να παλέψουμε 
για την αποσύνδεσή του από το Νοσο
κομείο Καλαμάτας και τη στελέχωσή του.

Ο Παναγιώτης Τσιγγάνος ανέφερε 
πως το Βασικό είναι η κατάργηση της 
διασύνδεσης που είναι δύσκολο, αλλά 
και να μην γίνονται μετακινήσεις. Επίσης 
είπε ότι μεγάλη ευθύνη για την υποβάθ- 
μιση έχουν ορισμένοι γιατροί και κάποιοι 
δεν είναι άμοιροι ευθυνών.

Η Χάιδω Παναγιωτοπούλου υπο
γράμμισε ότι αποτέλεσμα των μνημονίων 
από το 2012 είναι η υποβάθμιση του 
νοσοκομείου και πρότεινε επιτροπή από

όλους τους φορείς να επισκεφθούν τον 
υπουργό Υγείας, απαιτώντας τη στελέ
χωσή του και μέχρι να γίνει αυτό αύξηση 
των πιστώσεων για επικουρικούς και 
στη συνέχεια διαχωρισμό του από το 
Νοσοκομείο Καλαμάτας.

Ο Δημήιρης Δριμής σημείωσε ότι 
δύο βασικοί στόχοι είναι η στελέχωση 
και η διοικητική αυτοτέλεια.

Ο Σαράντος Κουκούμης τόνισε ότι 
η δημόσια υγεία έχει μπει σε δεύτερο 
πλάνο και χρειάζεται μαζκή κινητοποίηση 
από όλο τον κόσμο και όλους τους φορείς.

Η Αννα Καλογεροπούλου περιφε
ρειακή σύμβουλος, μιλώντας εκ μέρους 
του περιφερειάρχη κ. Νίκα τόνισε ότι έχουν 
γίνει επαφές με τον υφυπουργό Υγείας 
και “είμαστε σε καλό δρόμο, καταβάλ
λοντας κάθε δυνατή προσπάθεια σε αυτό".

Κ.Μπ.

Παρεμβάσεις από Μαντά και Μπέζο
Τ

η διοικητική αποσύνδεση του Νο
σοκομείου Κυπαρισσίας καθώς και 
την άμεση ανάκληση των αποσπάσεων 

ιατρικού προσωπικού ζητεί ο βουλευτής 
Μεσσηνίας Περικλής Μαντάς με σχετική 
αναφορά που κατέθεσε χθες στον 
υπουργό Υγείας Βασίλη Κικίλια, με 
αφορμή τις τελευταίες δημόσιες πα
ρεμβάσεις του Ιατρικού Συλλόγου Μεσ
σηνίας και τις δράσεις εργαζομένων 
και άλλων φορέων της περιοχής.

Ειδικότερα στην αναφορά του ο κ. 
Μαντάς επισημαίνει την αλόγιστη και

χωρίς σχεδίασμά με
τακίνηση ιατρών του 
Νοσοκομείου μακριά 
από τις οργανικές τους 
θέσεις, καθώς και τη 
σταδιακή υποβάθμισή 
του λόγω της διοικη
τικής εξάρτησής του 
από το Νοσοκομείο 
Καλαμάτας.

Εν τω μεταξύ χθες 
ο διοικητής του Νοσο
κομείου Μεσσηνίας

Γ ιώργος Μπέζος στην 
προσωπική του σελίδα 
στο Facebook γνωστο
ποίησε νωρίτερα το 
πρωί ότι υπεγράφη η 
αναμόρφωση του προ
ϋπολογισμού και συνέ
πεια αυτού "τις επόμε
νες μέρες προσλαμβά
νονται 2 ακόμη χει
ρουργοί επικουρικοί ια
τροί και μαζ με τους 
υπάρχοντες γίνονται 4",

ενώ "έχει προκηρυχθεί και μια θέση μό
νιμου επιμελητή Β'". Επίσης, στην ίδια 
ανάρτηση ο κ. Μπέζος σημειώνει ότι 
"απεστάλη η απόφαση του Δ.Σ. στον 
υπουργό, υφυπουργό και 6η ΥΠΕ, για 
άμεση επιστροφή όλων των μετακινη
μένων ειδικευμένων ιατρών στο Νοσο
κομείο Κυπαρισσίας, εφόσον έχουν ορ
γανική θέση σε αυτό". Και προσθέτει 
ότι "στο επόμενο Δ.Σ. εγκρίνεται αίτημα 
για τροποποίηση του οργανισμού του 
Νοσοκομείου Μεσσηνίας με αύξηση θέ
σεων στην ιατρική υπηρεσία".



21;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Με όλες τις δυνάμεις για την επιτυχία της
πανεργατικής πανελλαδικής απεργίας την Τρίτη

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-09-2019

Επιφάνεια: 908.68 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΕΣ - ΕΡΓΑΤΙΚΑ ΚΕΝΤΡΑ - ΣΥΝΔΙΚΑΤΑ

Με όλες τις δυνάμεις για την επιτυχία 
της πανεργατικής πανελλαδικής απεργίας την Τρίτη

• Απάντηση σε εργοδοσία - κυβέρνηση, αλλά και στον άθλιο υπονομευτικό ρόλο 
της συνδικαλιστικής ηγεσίας ΠΑΣΚΕ - ΔΑΚΕ στη ΓΣΕΕ

• Σχόλιο του Γραφείου Τύπου της ΚΕ του ΚΚΕ για τις χτεσινές δηλώσεις 
του Κυρ. Μητσοτάκη στο υπουργείο Εργασίας

ΣΕΛ. 8 - 9
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ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΕΣ - ΕΡΓΑΤΙΚΑ ΚΕΝΤΡΑ - ΣΥΝΔΙΚΑΤΑ

Με όλες τις δυνάμεις στη μάχη για την απεργία
Στις 10.30 π. μ. στα Προπύλαια η απεργιακή συγκέντρωση στην Αθήνα
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Την ίδια ώρα στην πλατεία Καραϊσκάκη στον Πειραιά

Τ
η μάχη για την επιτυχία της 24ωρης απεργίας που έχουν προ
κηρύξει για την Τρίτη 24 Σεπτέμβρη ενάντια στο αντιλαϊκό «α
ναπτυξιακό» νομοσχέδιο δίνουν συνδικαλιστικές οργανώσεις ό
λης της χώρας.

Κόντρα στην αντεργατική επίθεση που κλιμακώνει για λογαριασμό 
του κεφαλαίου η κυβέρνηση της ΝΔ, συνεχίζοντας το έργο του ΣΥΡΙ- 
ΖΑ, απέναντι στο νέο χτύπημα στις Συλλογικές Συμβάσεις και τα συν
δικαλιστικά δικαιώματα, αλλά και σε σύγκρουση με τις προσπάθειες 
των εργατοπατέρων της ηγετικής ομάδας της ΓΣΕΕ να υπονομεύσουν 
την απεργία, Εργατικά Κέντρα, Ομοσπονδίες και σωματεία του δη
μόσιου και του ιδιωτικού τομέα προετοιμάζουν την απάντησή τους.

Μετά τα συλλαλητήρια σε Αθήνα, Θεσσαλονίκη και άλλες πόλεις, 
το σύνθημα«Καμιά ανοχή στην ανάπτυξή τους - Οργάνωση κι αγώ
νας για την ανατροπή τους» μεταφέρεται σε χώρους δουλειάς και 
γειτονιές, με συνελεύσεις και συσκέψεις, περιοδείες και εξορμή
σεις, συνοδεύοντας το απεργιακό κάλεσμα.

Στην Αθήνα η απεργιακή συγκέντρωση θα γίνει στις 10.30 π.μ., στα 
Προπύλαια. Στον Πειραιά, στις 10.30 π.μ., στην πλατεία Καραϊσκάκη.

Απόφαση για απεργία στις 24/9 έχουν πάρει, μεταξύ άλλων, η ΑΔΕ- 
ΔΥ, δεκάδες Εργατικά Κέντρα (ανάμεσα στα οποία τα Εργατικά Κέ
ντρα Αθήνας, Πειραιά, Λαυρίου - Ανατολικής Αττικής, Πάτρας, Εύβοι
ας κ.ά.) και μεγάλες Ομοσπονδίες.

Δεμένα θα παραμείνουν όλα τα καράβια, καθώς απεργούν οι ναυ- 
τεργάτες μετά από απόφαση της ΠΝΟ, ενώ 24ωρη θα είναι η απερ
γία και στον Ηλεκτρικό στην Αττική, με απόφαση του Συνδικάτου Ερ
γαζομένων ΣΤΑΣΥ.

Η «ανάπτυξη για όλους» δεν χωρά 
τους αγώνες των εργαζομένων

Το δόγμα «νόμος και τάξη», που επιστράτευσε η κυβέρνηση ενά
ντια στο συλλαλητήριο που οργάνωσε την Τρίτη, καταγγέλλει το Ερ
γατικό Κέντρο Ιωαννίνων. Καλεί σωματεία και εργαζόμενους με τη 
συμμετοχή τους στην απεργία να δώσουν απάντηση στην αντιλαϊκή 
επίθεση και την καταστολή.

Την ώρα που οι εργαζόμενοι διαδήλωναν, ο πρωθυπουργός πραγ
ματοποιούσε επίσκεψη στο δημαρχείο και η αστυνομία μετέτρεψε 
το κέντρο της πόλης σε περίκλειστο φρούριο, με πλήθος διμοιρι
ών και μπλόκα, επιδιώκοντας να εμποδίσει την πραγματοποίηση του 
συλλαλητηρίου.

«Αποδεΐχτηκε πως η ανάπτυξή τους δεν μπορεί να ανεχθεί ούτε το 
αναφαίρετο δικαίωμα του λαού μας να κινητοποιείται και να διεκδικεί 
τα δικαιώματά του. Το χτύπημα των Συλλογικών Συμβάσεων, το ηλε-

Απο τη χτεσινη κινητοποίηση στη Λάρισα

κτρονικό φακέλωμα των εργαζομένων και των 
συνδικαλιστών, η κατάργηση του δικαιώματος 
στην απεργία και στη συλλογική συνδικαλιστι
κή δράση συνολικότερα πάνε χέρι - χέρι με την 
απαγόρευση των διαδηλώσεων, επιδιώκουν σιγή 
νεκροταφείου», σημειώνει το Εργατικό Κέντρο.

Ηράκλειο: Μαζικό 
συλλαλητήριο - απάντηση 
στις μεθοδεύσεις 
των εργατοπατέρων

Στο Ηράκλειο της Κρήτης, το προχτεσινό συλλαλητήριο των συν
δικάτων έγινε την ίδια ώρα που εργατοπατέρες μεθόδευαν σε δια
δικασίες κεκλεισμένων των θυρών την υπονόμευση της απεργίας.

Συγκεκριμένα, ενώ εργαζόμενοι και σωματεία διαδήλωναν στο δρό
μο στο Ηράκλειο, αλλά και σε Χανιά και Ρέθυμνο, οι πρόεδροι και 
γραμματείς των Εργατικών Κέντρων του νησιού, σε μια μάζωξη που 
βαφτίστηκε «σύσκεψη των προεδρείων», αποφάσισαν να καλέσουν 
σε απεργία στις 25/9, επιχειρώντας να υπονομεύσουν το απεργιακό 
μέτωπο που έχουν ήδη συγκροτήσει για τις 24/9 δεκάδες δευτερο
βάθμιες οργανώσεις σε όλη τη χώρα.

Εκλεγμένοι συνδικαλιστές στη διοίκηση του Εργατικού Κέντρου Η
ρακλείου έκαναν παρέμβαση στη «σύσκεψη», θέτοντας το αίτημα για 
λήψη απεργιακής απόφασης για τις 24/9, ωστόσο ενημερώθηκαν α
πό τα... ΜΜΕ πως τάχα «πάρθηκε ομόφωνη απόφαση από τα Εργα
τικά Κέντρα Κρήτης» για την επόμενη μέρα!

Με κοινή τους ανακοίνωση, οι Γραμματείες Ηρακλείου, Χανιών

και Ρεθύμνου του ΠΑΜΕ
καλούν τα ΔΣ των Εργα
τικών Κέντρων της Κρή
της «να μην γίνουν συνέ
νοχοι στο "προμελε τημέ- 
νο έγκλημα" για την υπονό
μευση του απεργιακού με
τώπου». Καλούν επίσης τα 
σωματεία, τους συνδικαλι
στές και όλους τους εργα
ζόμενους «να δώσουν δυ

ναμικό “παρών" στις συνε
δριάσεις των ΔΣ των Εργατι
κών Κέντρων», σήμερα, στις 

6 μ.μ., στο Ηράκλειο και στις 8 μ.μ., στο Εργατικό Κέντρο Ρεθύμνου 
και «να απαιτήσουν από τις Διοικήσεις να μην τολμήσουν να διασπά- 
σουν το απεργιακό μέτωπο».

Μαχητικές κινητοποιήσεις 
χτες στη Θεσσαλία

Μετά τα συλλαλητήρια που πραγματοποιήθηκαν την Τρίτη σε μια 
σειρά πόλεις της χώρας ενάντια στο αντιλαϊκό πολύ νομοσχέδιο, η συ
νέχεια δόθηκε χτες με κινητοποιήσεις στη Θεσσαλία, σε Λάρισα, Τρί
καλα και Καρδίτσα. Μια μέρα πριν, διαδήλωση έγινε και στον Βόλο.

Εκατοντάδες διαδηλωτές στις τέσσερις θεσσαλικές πόλεις συμ
μετείχαν στα συλλαλητήρια, καταγγέλλοντας τόσο τη νέα επίθεση 
της κυβέρνησης για λογαριασμό του κεφαλαίου, όσο και την προ
σπάθεια της συνδικαλιστικής μαφίας στη ΓΣΕΕ να υπονομεύσει το 
απεργιακό μέτωπο.

Οπως υπογραμμίστηκε και από το βήμα των συγκεντρώσεων, δεν
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της Τρίτης
Πληθαίνουν οι αποφάσεις 
για την απεργία στις 24/9

Με νέες αποφάσεις ενισχύεται το κάλεσμα συνδικαλιστικών οργανώσεων 
για 24ωρη απεργία την Τρίτη 24/9, ενάντια στο «αναπτυξιακό» νομοσχέδιο.

Εργατικά Κέντρα και Ομοσπονδίες, κλαδικά και επιχειρησιακά συνδικάτα, 
συνδικαλιστικές οργανώσεις του ιδιωτικού και του δημόσιου τομέα, έχουν προ
κηρύξει απεργία για την ερχόμενη Τρίτη.

Απόφαση για 24ωρη απεργία την ίδια μέρα έχει πάρει και η ΑΔΕΔΥ.
Αναλυτικά, μέχρι στιγμής έχουν πάρει απεργιακές αποφάσεις οι εξής δευ

τεροβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις:
- Τα Εργατικά Κέντρα: Αθήνας, Πειραιά, Εύβοιας, Πάτρας, Λάρισας, Κό

ρινθου, Θεσπρωτίας, Λαυρίου και Ανατολικής Αττικής, Σάμου, Λευκάδας - 
Βόνιτσας, Λαμίας, Αρτας, Νάουσας, Αγρίνιου, Ιωαννίνων, Φωκίδας, Λέσβου, 
Κεφαλονιάς - Ιθάκης, Ζακύνθου, Βορείου Συγκροτήματος Δωδεκανήσου, 
Αμαλιάδας και Κέρκυρας.

- Οι Ομοσπονδίες: Συνδικάτων Μεταφορών Ελλάδας (ΟΣΜΕ), Πανελλή
νια Ναυτική Ομοσπονδία (ΠΝΟ), Μισθωτών Τύπου και Βιομηχανίας Χάρτου, 
Εργατοϋπαλλήλων Κλωστοϋφαντουργίας - Ιματισμού - Δέρματος Ελλάδας 
(ΟΕΚΙΔΕ), Εργαζομένων Φαρμακευτικών και Συναφών Επαγγελμάτων Ελ
λάδας (ΟΕΦΣΕΕ), Λογιστών (ΠΟΑ), Οικοδόμων και Συναφών Επαγγελμάτων 
Ελλάδας, Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ), Μεταλλω
ρύχων (ΟΜΕ), θεάματος - Ακροάματος (ΠΟΘΑ), Λειτουργών Μέσης Εκπαί
δευσης (ΟΛΜΕ), Διδασκαλική Ομοσπονδία Ελλάδας (ΔΟΕ), Εργαζομένων 
Δημοσίων Νοσοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ), Συλλόγων Προσωπικού Επιχειρήσεων 
Ραδιοφωνίας - Τηλεόρασης (ΠΟΣΠΕΡΤ),

Στις νέες αποφάσεις για απεργία στις 24/9 προστέθηκε επίσης η Πανελλή
νια Ενωση Τεχνικών ΟΤΕ (ΠΕΤ ΟΤΕ),

πρέπει να πάει καμία μέρα χαμένη μέχρι και τη μέρα της απεργίας στις 24 Σεπτέμ
βρη. «Το κάλεσμά μας να φτάσει παντού, να πάμε σε όσο γίνεται περισσότερους 
χώρους δουλειάς, να ενημερώσουμε τους συναδέλφους μας για την επίθεση που 
δεχόμαστε, να μη μείνει εργαζόμενους που να μην ξέρει τι σχεδιάζουν», επισημάν- 
θηκε χαρακτηριστικά στη συγκέντρωση που οργάνωσε το Εργατικό Κέντρο Λάρισας.

Πρωτοβουλίες για την προετοιμασία της απεργίας
Οι πρωτοβουλίες για την προετοιμασία της απεργίας συνεχίζονται αδιάκοπα. Με

ταξύ άλλων, σήμερα και αύριο έχουν προγραμματιστεί τα εξής:
Σήμερα Πέμπτη:
- Το Εργατικό Κέντρο Πειραιά καλεί τα Σωματεία - μέλη του σε οργανωτική σύ

σκεψη στις 6 μ.μ., στα γραφεία του.
- Σύσκεψη σωματείων έχει καλέσει στις 6.30 μ.μ., στα γραφεία του, το Εργατι

κό Κέντρο Εύβοιας.
- Το Συνδικάτο ΟΤΑ Αττικής προχωρά σε εξορμήσεις και περιοδείες στους ερ

γαζόμενους στους δήμους Αγ. Παρασκευής, Πετρούπολης, Αγ. Αναργύρων - Καμα
τερού, Βριλησσίων, Περάματος, Ηλιούπολης, Λυκόβρυσης - Πεύκης.

Αύριο Παρασκευή:
- Το Εργατικό Κέντρο Αγρίνιου καλεί σε σύσκεψη, στις 7 μ.μ., στα γραφεία του.
- Το Εργατικό Κέντρο Βορείου Συγκροτήματος Δωδεκανήσου και σωματεία 

της Κω οργανώνουν πικετοφορία, στις 7 μ.μ., με αφετηρία την πλατεία Ελευθερίας.
- Το Συνδικάτο ΟΤΑ Αττικής συνεχίζει τις εξορμήσεις και περιοδείες στους ερ- 

γαζόμενους στους δήμους Αγ. Παρασκευής, Πετρούπολης και Αγίων Αναργύρων, 
Περάματος, Πεντέλης, Ν. Φιλαδέλφειας, Αγίου Δημητρίου, Λυκόβρυσης - Πεύ
κης, Ηλιούπολης.

Επίσης, θα γίνει σύσκεψη με τους εργαζόμενους της «κοινωφελούς» στη Φιλα
δέλφεια και Γενική Συνέλευση των εργαζομένων στην Ελευσίνα.

Πλατιά συνδικαλιστική σύσκεψη στην Αττική
Με στόχο την οργάνωση και κλιμάκωση των κινητοποιήσεων ενάντια στην 

αντεργατική επίθεση, η Γραμματεία Αττικής του ΠΑΜΕ καλεί σε σύσκεψη Ο
μοσπονδιών, Εργατικών Κέντρων, Συνδικάτων και συνδικαλιστών, τη Δευτέρα 
30/9, στις 6.30 μ.μ., στο θέατρο «Διάνα» (Ιπποκράτους 7, Αθήνα). Με ανακοί
νωσή της απευθύνεται σε κάθε συνδικάτο, σε κάθε τίμιο συνδικαλιστή, καλώ- 
ντας «όλοι μαζί να μην αφήσουμε την κυβέρνηση και τους επιχειρηματικούς ο
μίλους να βάλουν τα συνδικάτα και τους συνδικαλιστικούς αγώνες στο γύψο».
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